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Editorial 

Jeroni Castell, president de la Penya Blanc-i-Blava d'Ulldecona 

Aquesta edició, la setena, de "Lo Perico d'Ulldecona" surt 
en dos mesos de retard respecte a les dates dels anteriors 
números. La raó és molt senzilla, vam pensar que sortir en 
mig de l'ampliació de capital ens podria portar a una situació 
de desfase respecte a la realitat del club. 

Aquest any hi ha una novetat important , la portada està 
dedicada al món de les motos i no al del futbol. Ja no podia 
passar més temps, ja s'ho mereixia feia anys, però, potser 
no ens en vam adonar. Adam Raga es mereix aquesta por
tada, el ser nombrat soci d'honor de la penya i un munt de 
coses més. Passejar i situar el nom d'Ulldecona per tot el 
món, no té preu ni prou reconeixement possible. 

A "Lo Perico" de l'any passat vam dedicar la portada per a 
demanar la dimissió del Consell, poc abans, havíem donat 
suport al "Manifest de l'Olímpic". Des de llavors hem estat 
"distrets" en tot moment. Repassar i recordar tot el que ha 
succe·11, crec que, ara, estaria de més. El que sé que vull fer, 
és analitzar on ens ha portat tot el que ha passat i quin grau 
de satisfacció tenim pels resultats obtinguts amb, el que al 
final va ser, la petita revolució. 

Crec que allò no es pot fer és negar l'evidència, les coses 
funcionen millor i no parlo dels resultats, que també. En 
general s'ha donat un petit canvi a la forma de funcionar 
el club. És cert que aquest model de club, és millor que el 
d'aquests últims anys. Tan cert es això, com que no era difícil 
millorar el "caos" en que s'havia convertit l'Espanyol. Però el 
que, baix el meu punt de vista, és important de debò, és cap 
on va l'Espanyol i quin club volem. És a dir; n'hi ha prou amb 
evitar tancar la porta per no poder pagar i continuar malvi
vint? Com hem fet gairebé sempre; o volem apostar, d'una 
vegada per totes, per un club amb aspiracions vertaderes 
i capaç d'il·lusionar i no, tant sols, ser un sentiment, molt 
gran això sí, però que ja el "satisfem" portant el carnet a la 
butxaca i no baixant de categoria? Aquest és el gran debat, 
això és el que ens ha portat a Josep Mª Pons, Josep Pros, 
un servidor i molts altres "pericos" , que, ocasionalment ens 
han acompanyat, a debatre, parlar i discutir sobre l'Espanyol 

durant moltes hores, moltíssimes. Hi ha un punt on coinci
dim; no n'hi ha prou. 

Crec que ja comencem a estar tots una mica cansats, de 
promeses incomplertes, de gran projectes, amb fastuoses 
maquetes incloses, que no es pareixen en res a l'obra final, 
d'endeutaments disfressats, de balanços maquillats comp
tant com a actiu el futbol base, de populisme que no porta 
a cap lloc i, sense que ningú se m'ofengui , de discursos que 
no s'ajusten a la realitat, per utilitzar termes tous i no parau
les, q~e volen dir el mateix, però són més dures. 

Tinc el convenciment que no hi ha un projecte de veritat. 
Tinc una prova contundent, declaracions del President a la 
primera edició de "Lo Perico", febrer del noranta nou, vuit 
mesos després de la dimissió de Lara, literalment diu; "en el 
moment de la venda de Sarrià el deute era de 2.500 milions 
de pessetes. Actualment el deute bancari està entre 2.000 i 
2.100 milions, junt al deute normal de qualsevol empresa. No 
es va sanejar el deute al 100% però si que em comprometo 
a fer-ho en els tres anys i mig que em queden de mandat". 
No afegiré res ni faré cap comentari, cadascú que analitzi i 
jutgi. Del que sí estic convençut és que si el club funciona 
una mica millor és perquè, com diu molt encertadament 
Crehueras, es va veure gairebé obligat a canviar, s'ha hagut 
d'empènyer molt, diu ell. Tot ho sostenim, un altra vegada, 
mirant una maqueta. Poc, molt poc em pareix. El que estic 
esperant és que em digui algú a què aspirem. Volem lluitar 
per Europa d'una forma decidida o ja ens conformem en 
malviure? Per la segona aposta ja podem seguir com estem, 
amb el primer accionista mirant-s'ho des de la distància, 
amb un Consell que ha esgotat tota la seva credibilitat i 
que quan fa algun anunci de dates o d'alguna altra cosa la 
majoria s'ho pren a "conya", ja sabem que comença cada 
Assemblea General posant el famós vídeo del nou estadi , en 
deuen tenir vàries còpies perquè una ja estaria gastada de 
tant passar-la, i el Sr. Perelló, molt seriós ell, i amb conven
ciment anunciant la data definitiva del començament de les 
obres. Aquesta és una opció, respectable, però com diem al 
meu poble "d'anar fregint i menjant'', res més. 

Si volem apostar per l'altra via, ha d 'haver-hi un canvi molt 
profund. El primer accionista s'ha de posar al front de la 
nau, ha de fer valer totes les seves capacitats, que no són 
poques, empresarials , econòmiques, polítiques, etc.. . l 
juntament amb això ha d 'haver un canvi generasional. És 
cert que els que s'han presentat com a oposició han posat 
més il·lusió que encert i això no ha ajudat, gens ni mica, a 
fer "crefüle" el canvi, i hauran d'assumir un cost important 
d 'imatge i per tant també de renovació molt profunda, però 
igual de cert és que dins l'espanyolisme hi ha d'haver, de fet 
hi ha, gent jove, nova, capaç, preparada, amb il·lusió, amb 
empenta, que no acostumi a mentir com a esport, que no 
estigui cremada, que sigui capaç d'unir a les dos bandes, 
perquè ho reconeguéssim o no l'espanyolisme està molt 
dividit, i que pugui anar agafat de la mà del primer accionis
ta, i darrera d'ells tots, a per d 'una vegada per totes fer de 
l'Espanyol un club gran. Per acabar els vull fer una confessió, 
quan veig el Vila-real com ens "passa la mà per la cara" se'm 
queda una cara d 'idiota que tardo molts dies en recuperar la 
normalitat; i a vostè no? ' 
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Sall Jtacions 

Jaume Antich Balada, Alcalde d'Ulldecona 

DISTRIBUCIONS 
D'ALIMENTACIÓ 

Carrer Cervantes, 54 - Tel. 977 73 05 40 

Fax 977 73 05 40 

43530 ALCANAR 

Amb molt de gust aprofito la vostra invitació a escriure unes ratlles 
per a la setena edició de "Lo Perica d'Ulldecona", per saludar en 
primer lloc, a tots els socis, directius i amics de la Penya Blanc i 
Blava d'Ulldecona. 

A Ulldecona, per sort però també per la forma de ser dels "falduts, 
el teixit associatiu és molt nombrós i important. Entitats i associ
acions de tota mena són el mitjà a través del qual es promouen i 
canalitzen les aficions i ganes de la nostra gent. 

L'afició a l'esport i més en concret al futbol, també té a casa 
nostra una bona representació i així, a més de les entitats que el 
promouen a nivell local n'hi ha d'altres on s'apleguen els partidaris 
i "fans" dels grans equips de futbol catalans, un dels quals és el 
R.C.D. Espanyol. 

La Penya Blanc i Blava d'Ulldecona és una activitat molt dinàmica 
que, a més de treballar pels colors del seu club, també participa 
activament en moltes de les coses que s'organitzen al nostre 
poble. Gràcies, doncs, per tot el que feu. 

l que els èxits de l'equip es confirmen i perduren. 

Jaume Antich Balada 
Alcalde d'Ulldecona 

CONGELATS 

FRIMONT,sA 

Av. Pare Palau, 7 A 

Tels. 977 72 00 20 - 977 72 05 78 

ULLDECONA (Tarragona) 

Sall Jtacions 

Miquel Fusté, Regidor d'Ensenyament Cullura i Festes 

Banco 

Ja són set els Pericos que volateigen per tot arreu, això vol 
dir que la gent que hi ha al darrere es mou, té inquietuds, i es 
reflecteix amb l'edició d'aquest nou "Perica" que ara teniu a les 
mans. Però no és solament això, n'estic segur que el treball i 
l'esforç de tota la gent que envolta aquest moviment Espanyolista 
té el ressò que es mereix, tant a nivell local, comarcal, regional i 
fins tot nacional. 

L'edició de l'anuari "Lo Perica d'Ulldecona", té ressò més 
enllà de qualsevol frontera territorial o esportiva, és una eina per 
donar a conèixer el tarannà d'un poble, que mitjançant aquesta 
revista esposa 'criteris esportius com és natural, però fixeu
vos-hi que també dona informació de fets culturals i iniciatives 
pròpies d'aquest col·lectiu espanyolista en vers Ulldecona, és 
per això que com tots dels anys us encoratjo a que sigueu com 
sou, trebal lant per l'amor a un club però també per l'amor a un 
poble. 

l per acabar felicitar-vos perquè aquest any sí que 
les coses van bé esportivament, tal com vos desitjava al 
"Perica" de l 'any passat. 

Gaudiu de la vostra festa que sempre tindreu al costat al 
poble d 'Ulldecona i com no al seu Ajuntament, enhorabona 
per aquest nou "Perica" que acaba de néixer. 

Miquel Fusté 
Regidor de Cultura 

Santander Central Hispano 
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Carrer Felip 11, 7 

43550 ULLDECONA (Tarragona) 

Mòbil 651 81 05 40 
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PEIX I MARISC 

Tel. 977 73 50 07 
Tel. 977 73 75 60 
Mòbil 646 71 66 24 

MER, S.L. 
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Trafalgar, 32 
43569 LES CASES D'ALCANAR 

(Tarragona) 

Salt Jtacions 
Enhorabona a tots els qui feu possible Lo Perica d 'Ulldecona per aquesta 
7a edició, que és, sens dubte, una fita ben important per a la revista. Un 
Aniversari és sempre un moment il·lusionant , perquè porta molta història i 
molts records i esforç al darrere. 

Com sabeu, Lo Perica d'Ulldecona, com totes les publicacions genera
des per espanyolistes, ha tingut el meu recolzament, com a President 
del nostre estimat Club, des que va ser creada, doncs els 'pericos' hem 
d'estar sempre units i donar-nos suport els uns als altres en tot allò que 
fem quan es ta pensant en el bé de l'Entitat. 

Companys ' perica~· d'Ulldecona, sé que teniu les vostres d iferències amb 
mi, que no tenim la mateixa forma de veure molts aspectes relacionats 
amb el nostre Club, però us haig de dir que, com a 'pericos' que sou, 
tindreu sempre el meu recolzament. 

Per tots els projectes que té el nostre Club a les seves mans, entre els 
quals destaca, per sobre de tot, el nou Estadi espanyolista, cal més que 
mai que tots els 'pericos' caminem en una mateixa direcció. 

En aquest any que ha transcorregut des de la vostra passada edició, hem 
anat treballant el projecte i hem fet tots els tràmits tècnics necessaris. El 
desembre de 2004 vam tenir el goig de poder començar les obres de 
trasllat del camp de rugbi, prèvies a la construcció nou Estadi, després 
que fossin adjudicades a Fomento de Construcciones y Contratas. 

Daniel S~nchez Llibre. president del RCD Espanyol de Barcelona Cada dia que passa queda menys pel gran dia de tots els 'pericos' ... 
---- ------------ Feliç 7è Aniversari a tots els qui elaboreu Lo Perica d'Ulldecona i a tots 

els espanyolistes de la Penya! 

Daniel Sanchez i Llibre 
President 

Distribució de Gasoil a Domicili 
977 71 34 23 - San Rafael del Río 
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Talleres ESBAR 
Chapa y Pintura 

Camí la Roja, s/n - Tel. 977 72 01 78 - 43550 ULLDECONA 

¡V isca ! A mb aquesta e x pressió vol e m 

manifestar e l s uport que , a "la Caixa" , 

produ e i x e n . I , s o b r eto t , a 

l'entu s ia s me d e to th om qui , a m b 

s empre h e m donat a l es n o s tr e s 

tradicions. A la il.lu s i ó que 

desp e rten . A l 'a l e gria qu e 
"la Caixa" 
O.IXA O"C5TALVIS l PENSIOf"'S 

OEIAllCELONA 
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e l s e u e s fo rç, l a seva c ol.l a b oració 

i la sev a p a rti cip ació , l e s r e n ova 

di a a d ia , a n y r e r e an y . 

Entrevista a ... 

Josep Mª Pons 
Josep Mª Pons Caixés. Accionista i Soci de l'Espanyol nº 4.504. Nascut fa 43 anys a Reus i que presumeix i exer
ceix del mateix. Perica de naixement, que li va inculcar el seu pare, quant al 1969 el va pujar a un tren, en bancs 
de fusta per anar a Barcelona, a Sarrià, a veure per primera vegada a l'Espanyol. Era un partit contra l'Atlético de 
Madrid, l'Espanyol va guanyar 3-2. Després va continuar anant a Sarrià amb el seu pare i amb la famíl ia Roig, de 
les Borges del Camp, més endavant ho va fer amb la penya Blanc-blava de Reus i comarca. Compaginava la seva 
afecció al futbol, amb la practica de la natació on va arribar a ser nombroses vegades campió de Catalunya i sots 
campió d 'Espanya, així com componen del equip nacional juvenil de 1.977 a 1.980. 
Més endavant es va traslladar a Barcelona per estudiar la carrera a ESADE de la qual es va graduar el 1985. Va 
estudiar un "master" de gestió empresarial a Estats Units i va tlieballar durant dos anys a Nova York a l 'oficina de 
captació d 'inversions que tenia allí el Consorci de la Zona Franca de Barcelona. Posteriorment fou Director General 
Adjunt d'aquesta important institució i des de 1997 és Director General de Barcelona Meeting Paint, el saló immo
bil iari més important d 'Europa i un dels més importants del món. 
No el coneixíem, tot i que alguna vegada ens havien parlat d 'ell. Arriba la famosa assemblea del setembre. Sentim 
que ha demanat la paraula i s'aixeca, quasi, del costat nostre. Per primera vegada veiem quina cara tenia. Es posa 
davant l'atri! que hi havia per als accionistes que volguessin parlar i comença felicitant al President per la defensa 
que va fer del club després de la ofrena del onze de setembre. A partir d 'allí li demana al President que li contesti , sí 
o no, a si l'Espanyol estava en fallida tècnica el dia que acaba la lliga. El President no sent sap sortir-se'n i el remet a 
Marcó i Morlanes per tal que li contestin, tampoc se'n surten. Pons es disposa a donar-li la benvinguda al club al Sr. 
Morlanes ho fa amb molta educació i amb castellà, la llengua del Sr. Morlanes. 
Josep Mª va tenir una gran intervenció quan era més difícil, l 'ambient estava molt crispat quan ell va parlar. La veritat 
és que després el vam felicitar i als pocs dies ens vam posar en contacte amb ell per a poder parlar llargament 
i abastament de l'Espanyol. Des de aquella primera vegada ho hem anat fent amb freqüència i hem anat tenint 
trobades amb altres pericos, apassionats, que els preocupés l'Espanyol i que no tots tinguessin el mateix punt de 
vista perquè, sobretot el que volíem era que ens donessin diferents opinions per tal d 'enriquir-nos i no tancar-nos en 
un sol discurs. 
Creiem que "Lo Periec d 'Ulldecona" és una gran ocasió per parlar, una vegada més però aquesta vegada en públic, 
amb ell. Josep Mª Pons està cridat a ser un personatge molt important, en un Espanyol no molt llunyà. 

Josep Mª, nosaltres ja ho sabem, però per què no expliques a tots perquè sents tanta preocupació per l'Espanyol 

i per què hi dediques tantes hores a debatre l analitzar 
el club? 

Doncs pel mateix que ho feu tots vosaltres. L'Espanyol és 
una passió que viu en mi des de que tenia cinc o sis anys 
i perquè estic cansat de tan poca aspiració. Estic tip de 
veure l'Espanyol, un any rera l'altre, en un "anar fent", en un 
no tenir més ambició que la de no baixar. Ja n'hi ha prou! 
L'Espanyol ha de ser un equip europeu .. . sempre! l per això, i 
perquè he tingut l'ocasió de conèixer grans periecs que pen
sen el mateix, i és des de fa un parell d'anys que estic decidit 
al que faci falta per acabar amb tanta mediocritat i portar 
l'Espanyol a Europa per sempre. Clar que jo sol no puc, és 
impossible. l deixeu-me que des del començament deixi 
molt clara una cosa: un Espanyol gran i europeu passa per 
l'involucració del principal accionista en el projecte. Perquè 
a més tenim l' immensa sort, els espanyolistes, que el nostre 
primer accionista és un dels millors i més grans empresaris 
d'Espanya i d'Europa. l el nostre repte ha de ser aconseguir 
que es torni a involucrar en la vida del club. 

Tant et preocupes i tant penses amb tot a1xo que a 
l'última assemblea la de l 'ampliació de capital et vas 
atrevir a fer una proposta per tal de que la gent tingués 
més facilitat per ajudar al club. Explica-la amb detall i 
quines són segons el teu punt de vista les avantatges de 
la mateixa. 

La meva proposta era portar a terme una emissió d'obligaci
ons per tal de que tot perica pugués ajudar al club dels seus 
amors. Ho explico. La meva opinió és que aportar diners a 

fons perdut com és una ampliació de capital a una socie
tat que mai pagarà dividends està a l'abast de molt pocs 
periecs que es poden permetre el luxe de posar uns diners 
que mai no recuperaran. l jo hem trec el barret .. . Ara bé, si 
a l'Espanyol li fa falta finançament, i ha d' anar al mercat a 

"Estic decidit al que faci falta per 
acabar amb tanta mediocritat i 

portar a l'espanyol a europa per 
sempre. però sol no puc. és 

cosa de tots i, sobretot, del pri
mer accionista." 

buscar diners, i com a poc li faran pagar un 4 o un 5% d'in
teressos, els socis podem deixar-li al 2'5% (més o menys el 
que paga el "Banco naranja") i és una forma amb la qual tots 
sortim beneficiats. Anem a veure; no creus que hi ha 10.000 
socis, o simpatitzants, que tenen 100.000 pessetes en una 
compte corrent, al O, 1 %, i que podrien deixar aquests diners 
a l'Espanyol? Jo crec que sí. Doncs bé, això suposarien 
1.000 milions de pessetes de finançament a la meitat de 
preu que al mercat de capitals. l estic convençut que fins i tot 
i podrien posar 200.000 pessetes de mitjana que multiplicats 
per 10.000 periecs donarien 2.000 milions. Més del que ha 
sigut l'ampliació de capital {1.500 milions). 

Allí en l'assemblea el President quasi no et va contestar, 
però després si que ho va fer, q l.J-9n tu ja no et podies 
defensar, comparant-te amb Julio Pardo ..... 
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Entrevista a ... 

Que no hem contestés en directe és una practica habitual 
en ell i ho entenc perquè, potser, no se sent prou segur d'ell 
mateix. Què hi farem! Seria molt més elegant que ho fes 
d 'una altra manera, però tampoc podem demanar "peras 
al olmo" a aquestes altures ... En quan a què em compari, 
segons dius que ho va fer en un diari esportiu, amb en Julio 
Pardo em sembla molt poc hàbil per la seva part perquè si 
amb això pretén fer un judici pejoratiu de la meva idea és que 
ha oblidat que el seu vicepresident José Luís Perelló ja va 
ser conseller en la junta del Sr. Pardo, i que el seu conseller 
Jorge Malet fou, si no recordo malament, també vicepresi
dent amb Pardo. Per tant si tan malament li sembla que jo 
tingui una idea semblant a la de Pardo i Malet (malgrat que 
ells van dissenyar unes obligacions que varen pagar fins un 
19% d'interessos i jo les vaig proposar a un 2'5%) haurem de 
preguntar-li al President perquè ell ha tingut, i té, tants direc
tius de l'època Pardo. Seria divertit escoltar les seves expli
cacions. De vegades Dani hauria de pensar una mica què 
diu abans de parlar i s'estalviaria aquestes incongruències. 

En les moltes xerrades que hem tingut en privat, hi ha 
un tema que a tu t 'obsessiona i sempre acabes parlant 
del mateix dius "vull un Espanyol on els dimarts o els 
dimecres no es pugui fer cap acte d 'espanyolisme perquè 
tenim partit de Champions" això sona molt bé i engresca 
a tothom, però una cosa és parlar o fer literatura i l'altra 
és com es fa això, per què tu el tema de la màgia no el 
toques no? 

No, jo la màgia no l'he provat mai. .. Com tampoc ho ha fet 
Lendoiro que amb 12 anys ha convertit el Depor en un gran, 
o quasi, d'Europa quan al 1991 encara jugava promocions 
de puja i baixa de primera a segona; i com tampoc ha fet 
màgia el president del Porto, un altre equip qu~ vesteix de 
blanc i blau, i que ha guanyat recentment una UEFA i una 
Champions!! Un equip d'una ciutat de 300.000 habitants!! 
Per tant si ells ho han fet, per què no ho podem fer nosal
tres? Què cal que fer? La meva opinió és que s'haurien de 
posar a manar en el tema esportiu "autèntics" pericos que hi 
entenguessin, i molt, de futbol. l un "autèntic" espanyolista 
és, per a mi, algú súper compromès amb la causa: algú 
que, havent-se criat, o no, en l'espanyolisme, l'hagi fet seu i 
estigui amb nosaltres de veritat. Gent que no sopi si es perd. 
Gent que, a la vegada, sàpiga fitxar bé i a bon preu. l per 
fora en tenim exemples: Oliveira i Baptista haguessin pogut 
ser nostres ... . però costaven 3 milions d'euros. Aquestes no 
són xifres galàctiques, són xifres que l'Espanyol podria asso
lir si, com deia al principi, sapiguessim involucrar el primer 
accionista. O és que ja hem oblidat que en etapes anteriors 
va fitxar a jugadors de gran rendiment com, sense anar mes 
lluny, un crack esportiu i humà com Pochettino? l després 
un altra cosa que tampoc és màgia: tenim la millor cantera 
d'Espanya ... Però li trèiem tot el profit possible? Als juvenils 
de l'Athletic de Bilbao ens els "berenem" però després ells (el 
seu primer equip) casi cada any estan en la lluita per Europa 
i nosaltres ens conformem amb no baixar. Aquí falla alguna 
cosa. Entenc que es deixi marxar a Sergio per 2.600-2.800 
milions de pessetes però és imperdonable que se'n vagin 
jugadors com Capdevila o De Lucas ... l que a Tamudo se 

Josep Mª Pons 
li faci suar tinta per millorar el seu contracte. Tamudo és un 
crack i de casa. l als cracks se'ls ha de mantenir i, a més, 
contents. l rodejar-los de Pochettinos, Baptistas, i Kamenis 
(gran encert i felicitats per portar-lo). Aquesta és la màgia que 
et porta a Europa: la nostra pedrera i quatre o cinc jugadors 
de fora que no tenen perquè ser súper cars (he posat els 
exemples anteriors). 

Tu creus, amb sinceritat, que l 'ampliació de capital és 
per a fer l'estadi nou o ens han "venut una altra moto"? 

Vull pensar que és veritat i així ho crec. Seria gravíssim que 
un dia ens assabentéssim que aquests 9 milions d'euros 
de capital aportats per al nou estadi s'han gastat en altres 
coses. Seria tan greu que, en la meva opinió, seria el final 
del "danisme". Per tant no vull ni pensar-ho. Repeteixo, estic 
segur que seran per a l'estadi. Fet que no vol dir que aquests 
9 milions siguin suficients. 

Tu per la teva tasca professional estàs molt informat amb 
el tema immobiliari i la construcció. Veus factible i viable 
el preu i les dates d 'ejecció del projecte? 

Crec que 24 mesos són suficients per construir un estadi; 
per tant crec que avui podem esperar estar a Cornellà al 
setembre de 2007. Però els termes per això es van esgo
tant. Si de veritat comencen les obres abans de setembre 
d'aquest 2005, llavors si que crec que la Lliga 2007-2008 la 
jugarem allí. Un altra cosa és el cost o el tipus d'estadi que 
finalment es construeixi. Pel que fa al cost ja em perdonareu 
però no disposo del "projecte executiu" de l'estadi que és el 
que fixarà el cost final del mateix. l no puc cometre l'errada 
d 'opinar d'una cosa que desconec. Jo desitjo que surti tot 
bé, doncs un estadi nou, una "casa" nova per a l'Espanyol i 
per tots els espanyolistes es l'il.lusió de tothom. l "chapeau" 
per Dani si aconsegueix traureu endavant, però alerta si ens 
fa somiar de franc. Amb una il·lusió tan gran de tot l'espa
nyolisme no s'hi pot jugar. Aquesta és la seva gran respon
sabilitat. Molt aviat farà dos anys de la celebració contra la 
Lazio i seguim amb un solar amb una sola pedra (la primera, 
tot l que penso, i m'il·lusiono, que al setembre del 2007 
estarem a Cornellà. 

Canviem de terç Josep Mª; dèiem abans en la presentació, 
que ens vam conèixer en l'assemblea del setembre que 
és la que aprova el nou Consell després de tot el que va 
passar a l'estiu. Tu personalment et vas sentir satisfet 
amb aquella composició? 
Em vaig sentir suficientment satisfet. Hagués preferit un 
canvi molt més profund doncs, ho hem de recordar, deutes 
apart, el que realment va ser "inhumà" va ser el sofriment al 
qual ens va sotmetre l'anterior Consell a tots els pericos en 
els dos últims anys i sobretot l'última temporada. Faltaven 
20 minuts per acabar la Lliga i estàvem a Segona! l aquest 
"sofriment inhumà" tenia uns responsables amb noms i cog
noms. En definitiva, era absolutament lògic que es demanés 
la dimissió dels que havien portat a l'Espanyol a la vora de la 
ruïna esportiva i econòmica. Agradi o no, això era així. l a la 
fi es va quedar en "mitja revolució" amb la sortida d'alguns, 
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que no de tots, dels principals protagonistes d'aquests anys 
de sofriment i amb l'entrada d'uns quants espanyolistes 
amb experiència que han aportat una gran dosi de seny i 
tranquil·litat al club. Sense cap mena de dubte la "moguda" 
de l'Espanyol 3.0 era absolutament legítima i ha estat, els 
resultats ho demostren, positiva i beneficiosa. 

Quins canvis has detectat, en positiu o negatiu, en el 
funcionament del club amb el nou Consell? 

Doncs com us deia abans es nota una major tranquil·litat en 
tots els estaments. En l'esportiu és obvi, l'equip va dels pri
mers i no hi ha sofriment; i en l'econòmic, tot i que es preveu 
un nou dèficit, s'ha aconseguit una ampliació de capital de 9 
milions d'euros (felicitats a tots) i s'està a punt de refinançar 
el deute; i en l'aspecte social, de moment, no es demonitza 
a ningú com es feia en el passat quan algú opinava de forma 
diferent a la del President i el seu cercle íntim. Esperem que 
duri el bon tarannà. 

Has parlat abans, que la temporada passada faltant 
vint minuts per acabar la lliga estàvem a segona; és 
absolutament cert. Nosaltres hem pensat, com tots els 
periecs, moltes vegades en aquella nit i recordem com 
estava de ple l'estadi 45.000 periecs embogits animant a 
l'equip per salvar la categoria. Aquesta afecció la tenen 
molts pocs equips ... 

No la té ningú. És única. Són més de 100 anys amb molt 
pocs títols però amb un amor immens als nostres colors, als 
nostres jugadors, al nostre escut i al nostre nom. l sempre, 
o molts anys, a l'ombra d 'un altre club molt més ric i influent 
en tots els àmbits, la qual cosa és clar que ens ha perjudicat. 
Però si volem, i fem les coses amb seny, en el futur tenim 

Josep Mª Pons 

opcions de ser un club important a Europa, malgrat l'ombra 
del veí que tenim. Realment els espanyolistes estem forjats 
amb un esperit d'indomable, i una fidelitat i amor als colors 
que no els supera ningú, i que precisament la dimensió del 
veí el que fa és engrandir encara més el mèrit i qualitat de la 
nostra afecció. La millor del món. 

Tu coneixes moltes empreses i, més o menys com 
funcionen, en coneixes moltes que l 'accionista de 
referència estigui al marge del dia a dia i que fins i tot 
hagi estat votant en blanc durant cinc anys? 

Això és surrealista. l no crec que passi en cap societat 
mercantil, seriosa, del món. Però és cert que no estem en 
el món mercantil , de moment, sinó en el món del futbol i 
moltes decisions depenen que la pilota vagi al pal o sigui 
gol. En qualsevol cas, i sota la meva modesta opinió, això és 
quelcom que caldria "que els periecs ens ho féssim mirar" 
per no dir que "és una vergonya" que tinguem marginat el 
primer accionista que, a més, com us deia al principi de 
l'entrevista, és un dels principals empresaris d'Espanya en 
general i d'Europa i del món dins del seu sector (editorial i 
de comunicació). Quants clubs de futbol voldrien tenir a un 
súper empresari com el que tenim nosaltres de primer acci
onista! l jo em pregunto; ens podem permetre aquest luxe? 
O; estem bojos? l que no em diguin que és perquè no vol. Si 
no volgués, ja s'hauria venut les accions o les hauria regalat. 
l Lara segueix aquí, posant diners, i molts, al club, com ha 
demostrat en l'ampliació de capital on, ull, n'ha posat més 
que cap altra persona. Potser un dia hi haurà algú amb la 
suficient humilitat que li sabrà demanar que, com ja han fet 
històricament tota la seva família, el ~eu pare, el seu germà i 
ell mateix, ajudi una vegada més a l'Espanyol. 
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Qui penses que és responsable d 'aquesta situació? 

És una tremenda injustícia el que s'ha arribat a dir d'ell, 
fins i tot en Juntes d'Accionistes. Alguna cosa ha fallat en 
la relació del Consell i de Dani amb el primer accionista. l 
personalment encara recordo com després de guanyar la 
Copa del Rei ningú es va recordar d'ell públicament... Quan 
alguns dels jugadors titulars dels que van guanyar aquella 
Copa eren propietat de Planeta Deportiva. Senyors, cal tenir 
memòria! l cal ser agra'ils!. 

Finalment hem de parlar d 'aquella part del club que més 
ens importa a tots; l 'esportiva. Aquest, a diferència dels 
últims, més concretament del passat la part esportiva 
està funcionant perfectament . Qui ens havia de dir el 
maig passat l'últim dia contra el Múrcia, quan faltant vint 
minuts érem equip de segona divisió que aquest any 
estaríem lluitant per entrar a Europa .... 

Lotina tot i que no era la primera opció del Consell, va ser la 
tercera, ha donat un grandíssim resultat. 
Hem sembla un bon entrenador. l cal felicitar-lo a ell, al 
Consell i al director esportiu. l cal esperar dos coses: primer, 
que ens porti a la Champions o la UEFA com a mínim; i 
segon, que li facin cas de cara a la propera temporada en les 
peticions que formuli. l també espero que no li agafi a ningú 
un atac de gelosia i el comencin a demonitzar com van fer 
amb Flores o Luís Fernandez, que ens va donar una Copa 
i ens va salvar de l'infern respectivament, i van ser liquidats 

TOSHIBA 

Josep M ª Pons 

l'últim partit, de le lliga passada, 
l'afecció, va demostrar que té un 

esperit indomable i una fideli
tat als colors com cap altra. amb 
aquesta afecció i seny, podem fer 

un gran espanyol i europeu. 

al cap de poc. Per sort, alguns dels que van fer això ja no 
estan dins del Consell tot i que segueixen dins l'entorn de 
Dani, cosa que francament em causa una certa, o bastanta, 
preocupació. 

Nosaltres ja sabíem com pensa Josep Mª, com us dèiem 
al començament hem tingut moltes hores per parlar, 
acaloradament fins i tot, de l 'Espanyol amb ell. Aquesta 
era, per a nosaltres, una prova de foc; tot el que hem 
parlat en privat fer-ho en públic i amb la mateixa convicció 
i sense anar per les rames. Creiem que se n'ha sortit, no 
en teníem cap dubte, amb nota. Ara ja coneixeu tots a un 
gran perico, ho viu amb una passió boja, amb les idees 
molt clares. A partir d 'ara, estem segurs, començaran a 
sortir els mercenaris a disparar contra ell. No hi ha cap 
problema ja hi comptem en això i estem preparats per 
afrontar-ho. 

Jeroni Castell l Josep Pros 

~VERTER 

.Avda. Barcelona, 3 

964 456 264 • F,ax 964 451 \e\ . VINAROS So 

MUNTATGES COMPLETS ALIMENTACIÓ l HOSTALERIA 
CAMBRES FRIGORÍFIQUES - TÚNELS CONGELACIÓ 

BALANCES l BÀSCULES ELECTRÒNIQUES 
MAQUINÀRIA l COMPLEMENTS AUXILIARS 

SERVEI TÈCNIC PROPI 

Entrevista a ... 

Carles Karneni 
Kameni, esta siendo una de las revelaciones de la temporada, es un portero joven pero el cuerpo técnico desde el 
principio confió en él. Tiene unas cualidades felinas que nos recuerdan a su padre deportivo, el siempre querido 
Tommy N'kono; él lo trajo al Espanyol y esperemos que se quede muchos años, pero sera difíci l pues clubes muy 
importantes empiezan a seguir sus huellas. 

Has notado mucha diferencia del fútbol francés a la liga 
española, tiene tanto nivel como esperabas? 

Si sobre todo en la velocidad del juego y en lo rapida que 
corre el balón. Es muy difícil jugar si no tienes la calidad que 
exige una de las mejores ligas europeas. 

Que ha significado la figura de Tommy N'kono en tu 
carrera? 

Mucho, gracias a él yo estoy aquí. Es mi entrenador y todo 
lo que hago en el campo es gracias a sus consejos. La 
verdad es que le estoy muy agradecido y significa todo 
para mi. 

Tu actuación en el Camp Nou es la que consideras mejor 
hasta ahora esta temporada por la repercusión en los 
medios o crees que has tenido incluso de mejores? 

La actuación que realice en el Camp Nou fue gracias a mis 
compañeros, somos un equipo y los meritos siempre son de 
todos en lo buenos momentos y en los malos y hemos de 
seguir por este camino. 

Ya se ha sentado contigo algún representante del club 
para mejorarte el contrato y ampliar tu clausula de res
cisión, o esperareis a final de temporada? 

D e posibles ofertas no q uiero 
oír nada, en estos mementos 

solo pienso en e l Espa nyol. 

No me ha dicho nadie nada por ahora. Yo quiero centrarme 
en los entrenamientos y en los partidos, no quiero tener la 
cabeza en otro sitio pues estamos en un momento muy 
importante de la temporada. Tengo contrato hasta el 2007 
es lo único que puedo decir. 

Que sientes cuando clubes tan importantes como el 
Manchester United sabes que esta siguiendo tu carrera 
e incluso valora la posibilidad de plantear tu fichaje? 

Te sientes orgullosa, todo el mundo sabe que el Manchester 
es uno de los grandes clubes de Europa, pera ahora yo 
no quiero pensar en ninguna otra cosa mas que en el 
Espanyol. 

En que facetas como portero crees que has de mejorar? 

Seguro que en muchas cosas. Tengo un entrenador que 
habla mucho conmigo, cada día me aconseja y yo estoy 
abierto a mejorar cada día y adquirir mas experiencia. 

~ 
José L. Llopis l Javier Curta 
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Miguel Angel Lotina 
El técnico vasco llego sin hacer ruido, en un momento de aguas revueltas en el club. El anterior técnico le puso el listón muy 
alto. El objetivo del equipo era no sufrir tanta como en las dos ultimas temporadas y resulta que estamos luchando por plazas 
europeas, en una temporada por el momento inolvidable. Hasta puntuamos en el campo del eterna rival, que ya tocaba! 
Su secreto: la sencillez, pera sin duda también es un trabajador nata, que controla hasta los últimos detalles en todo 
lo que rodea a su equipo. 

Tras firmar con el Espanyol no se alarmo una poca con 
todo el enredo social que se creo relativa al Gansejo, 
Presidente y grupos opositores? 
Desde lejos ya sabía que existían ese tipo de problemas, no 
con tanta profundidad como cuando llegue aquí, pero ya 
estaba enterado. Yo soy de la opinión que la mejor manera 
de solucionar estos temas es que el tema deportivo funcione 
bien, esto siempre arrastra todo lo demas y minimiza todos 
los problemas, en cambio si el tema deportivo no funciona 
aparecen contratiempos por todas las esquinas. Desde el 
principio en mi parcela nos centramos mucho en ayudar en 
ese aspecto ya que no es la primera situación de este tipo 
que me ha tocada vivir. 

Estas dos ultimas temporadas el equipo ha sufrido hasta 
el final , este año se han realizado varias incorporaciones 
de jugadores, pera la plantilla digamos que no ha sufri
do un cambio radical, que parte de "culpa" tiene M.A. 
Lotina en que hayamos pasado de eludir el descenso a 
luchar por plazas europeas? 
Todos somos responsables, de lo bueno y de lo malo. 
Nosotros este año hemos tenido esa pizca de suerte que el 
Espanyol no ha tenido otras temporadas, que es el "empezar 
bien". Nos hemos metido en una dinam ica en la que esta-

La mejor manera de solucionar 
todos los problemas 
en un equipo es que 

"funcione el tema deportivo" 

mos peleando con equipos que nos superan en objetivos 
y presupuesto, no estamos luchando con Albacete, Getafe 
o Numancia, peleamos con Setis, Sevilla, Villarreal o Depor 
que son equipos que en los últimos años han gastada 
mucho dinero, han fichado jugadores y su objetivo es estar 
en la Champions. 

El fútbol base del Espanyol sigue cosechando triunfos 
año tras año y nos consta que es la envidia de muchos 
grandes clubes. Ve en un futura no muy lejano un primer 
equipo formada en gran parte con gente de la casa, o 
eso es un mito imposible de llevar a la practica por la 
competitividad actual del fútbol? 
No lo veo de forma inmediata, y tampoco creo que la gente 
deba pensar que eso va suceder, pues puede ocurrir cuando 
menos se espere, dado que la cantera funciona así. Muchas 
veces trabajas un montón, fichas gente joven y resulta que 
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Para la marcha del equipo fue 
fundamental "empezar bien" 

cuesta y de repente aparecen. Es lo que le ha ocurrido al 
Athletic, llevaba varias temporadas sin sacar un chaval y 
ahora resulta que de golpe ha sacada a jugadores jóve
nes de mucha calidad, Del Horno, Yeste, lraola, etc. En el 
Espanyol esta saliendo mucho jugador, pero decir que gran 
parte del equipo sea de la cantera, sucedera alguna vez, 
pero provocaria no es tan sencillo. 

Tal como esta resultando la temporada, quizas no seria 
justo personalizar los meritos, pera hay algún jugador o 
jugadores cuyo rendimiento le haya sorprendido espe
cialmente? 
Si, los que mas me han sorprendido han sido Kameni y 
Serrana, porque era los que menos conocía. Luego la capa
cidad de mejora de atros jugadores como Lopo o David 
García y también los goles de Maxi. El resto ya los conocía. 

Si le dieran a elegir que preferiría Vd. un nuevo estadio o 
reforzar el equipo haciendo un esfuerzo económico muy 
importante? 
Las dos cosas no se pueden no? El tema del estadio es fun
damental para el Espanyol y representa el futura, los fichajes 
pueden ser solo para un año. Respecto a las incorporacio
nes hay que mejorar el equipo paso a paso. No soy de los 

Especialmente me ha 
sorprendido el rendimiento de 

kameni y serrana. 

que piensan que hay que fichar mucho y gastar un montón 
de dinero, todo se tiene que basar en el equipo que tenemos 
y mejorar los puestos concretos que sabemos y mejorar 
paulatinamente cada año, como lo ha hecho el Sevilla, por 
paner un ejemplo, sin grandes alardes. 

Hay que jugar bien o hay que ganar? 
Si juegas bien casi siempre ganas, aunque a veces por jugar 
bien pierdas, pero si juegas bien tienes mas opciones de 
ganar. A mi me gusta que mi equipo juegue bien para ganar 
y el día que juegue mal empate. 

Ha renovada una temporada mas, pera ha surgido un 
rumor que nos preocupa procedente de tierras bilbaí
nas, se ve Vd. como entrenador en el Espanyol durante 
muchos años? 
Si, porque estoy muy a gusto. Llevo muchos años entre
nando y valoro estas cosas. La calidad de trabajo, aquí es 
muy buena, por el ambiente que me rodea en el club, en los 
ayudantes y también en la Ciudad. Tiene mucha mas impor
tancia y valoro mucho mi bienestar y el de mi familia. 

Miguel Angel Lotina 

Gual es el techo del Espanyol esta temporada? 
Ya habéis vista el Villarreal el equipazo que tiene y estamos 
peleando con ellos, el techo es pelear con esos equipos 
hasta la última jornada, es lo única que he pedido a mis 
jugadores. No podemos pedir que entremos en Europa pero 
si tenemos que pelear hasta el última día por ver quien es 
el mejor. 

Este 'año el objetivo es entrar en Europa pera si no se 
consigue no es un fracaso. De cara al próximo año eres 
partidario de solicitar al club que te mantenga la colum
na vertebral del equipo para intentar estar en Europa? 

El nuevo estadio es 
fundamental para el 
futura del espanyol 

Lo ideal seria quedarnos con todos y hacer cuatro o cinco 
fichajes. Yo los puestos los tenga en la cabeza y la Secretaria 
Técnica también, tenemos bastante clara donde el equi
po ha de mejorar. Si aparecen ofertas eso es un tema del 
Consejo y tiene que decidir, pueden haber ofertas por Maxi, 
Lopo, Kameni o el mismo Tamudo, y valorar se valoraría, 
pero a los cuatro no los podemos vender. Con un traspaso 
la economía del club se sanearía, pero no podemos des
mantelar el equipo. 

Si no renuevan Lopo y Maxi 
tendran dificil jugar la proxima 

temporada 

Lo que ocurre es que Maxi y Lopo acaban contrato el año 
que viene y tienen que renovar, pero no es que yo pida al 
club que tienen que renovar, se lo pido a ellos si quieren 
seguir jugando, las cosas claras, porque no vamos a hacer 
un jugador para que después se vaya libre. Si no renuevan, 
el año que viene en condiciones iguales jugara otro de la 
cantera. Esto funciona así. 
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Cristóbal Parralo 
La gran campaña que esta realizando el equipo, nos ha llevada a entrevistar al Director deportivo del club. Cristóbal Parralo 
fue uno de los componentes del equipo que se proclamó campeón de la Copa del Rey en el año de nuestro Centenario, 
después acabó su carrera cómo futbolista en el París Saint Germain, junto a su gran amigo Mauricio Pochettino. La pasada 
temporada los dos volvieron al Espanyol, Mauricio todavía cómo jugador y Cristóbal cómo técnico. 

Este año esta siendo magnífico a nivel deportivo. Tras 
unos años en los que daba la sensación de que se 
fichaba mucho y mal, ¿este año se ha fichado correc
tamente? 

No tengo elementos de juicio para opinar sobre cómo se ha 
hecho en anteriores temporadas. Lo que sí puedo explicar 
es que nuestra secretaría técnica trabaja mucho a lo largo 
del año en elaborar informes, en hacer seguimientos de juga
dores y en estudiar las posibles incorporaciones. Podemos 
decir que ése trabajo es que el nos ha dado estos frutos y 
que detré.s de toda fichaje hay una decisión muy estudiada, 
muy valorada a todos los niveles. 

Hace unas fechas, un representante del Consejo mani
festó que se estaba trabajando a fondo para reforzar 
el equipo de cara a la próxima temporada. ¿Estan muy 
avanzadas las gestiones? ¿Habra fichajes importantes? 

Lo que tendremos seran fichajes que den rendimiento. Esa 
es nuestra intención. Nosotros elegimos a los posibles can-

didatos en función de lo que entendemos que pueden ofre
cer en el campo, sin importarnos demasiado los nombres 
de los futbolistas. Valoramos mé.s sus características que 
su currículum, por decirlo de alguna manera. 

Sabemos que en el Espanyol no andamos sobrades 
económicamente. ¿Nos veremos obligades a despren
dernos de algún jugador emblematico para compensar 
le entrada de nuevas incorporaciones? 

Ese es un tema que sale a lo largo de todo el verano desde 
hace años. La intención del club es la de mantener a todos 
aquelles jugadores que consideramos importantes. Ahora 
bien: puede ocurrir que llegue una oferta que también 
pensemos que es bueno aceptar y entonces se tomaré. 
una decisión, pero no antes. lnsisto en que nuestra inten
ción es añadir buenos jugadores a los que ya tenemos, 
no debilitarnos deportivamente por una oferta. Si llega, se 
estudia, se valora y se toma una decisión. Ahora es hablar 
por hablar. 
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¿Cómo se ficha en el Espanyol? ¿El entrenador realiza 
las peticiones o se le ofrecen distintas opciones por 
parte de la secretaría técnica? 

Firma el é.rea deportiva con la participación del entrenador. 

Coincidiste con Luis Fernandez en el PSG y luego, en tu 
puesto en la secretaría técnica. Por eso mismo extrañó 
que se comentara que tuviste algún problema con él. 
¿Qué hubo de cierto? ¿Por qué no siguió Luis en el equi
po tras lograr la salvación? 

No pasó nada de nada. Se trabajó con él , se le ofreció un 
contrato, se esperó a que contestara, se fueron consumien
do los plazos y al final el club no aceptó las condiciones 
contractuales que él solicitaba. Nada mé.s. No hub~ ningún 
otro problema. 

¿Cómo valoras la labor de Miguel Angel Lotina al frente 
del primer equipo? ¿Te ha sorprendido el rendimiento 
que esta sacando a la plantilla? 

Tengo una valoración muy alta sobre su trabajo. Esta con
siguiendo logros muy por encima de los objetivos que se 

I.: AMPOLLA 

Cristóbal Parralo 

había marcada. Se le pidió que consolidara al equipo y a 
falta de unas pocas jornadas para el final del campeonato, el 
equipo sigue luchando por mantener las plazas de competi
ción europea que ha tenido a lo largo del año. 

Lotina ha renovado sólo por una temporada. Ese perío
de ha sido a petición del propio entrenador o se trata 
de un'a nueva política de club en el sistema de renovar 
a los técnicos? 

Se trata de una política de club y del é.rea deportiva. 
Entendemos que a los entrenadores se les ha de ir pidiendo 
resultados a corto plazo. Lotina lo entiende, lo acepta y esta 
encantada de seguir aquí, como ha manifestada muchas 
veces desde que firmó su renovación. 

Estamos seguros que estos resultados, que se han conse
guido este año son, solamente, un pequeño anticipo de lo 
que van a ser las próximas temporadas. 

José L. Llopis 
Javier Curto 

BANQUETES, BODAS, COMUNIONES 
GRAN SALÓN COMEDOR 

CON SALA DE FIESl'AS--~ 

INAGURACIÓN MARZO 2005 
CONSULTE NUFSTRAS OFERTAS 
~ DE MENÚS SELECTOS ~ 

la 977 593 816 
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Reportatge 

Adam Raga 
Quan vam fer les primeres reunions per posar en marxa la 
penya, ja fa nou anys, van haver dos objectius que ens vam 
marcar com els més importants; donar a conèixer i fomentar 
l'Espanyol a Ulldecona i fer el mateix camí però l'inrevés, 
donar a conèixer Ulldecona mitjançannt la penya i participar 
en la vida del poble. Aquests dos objectius més endavant 
es van anar ampliant, a mesura que va créixer la penya, a 
altres poblacions de les quals s 'ha integrat gent a la nostra 
associació. La penya d'Ulldecona ja no és, només local, 
sinó que ha anat extenent les seves arrels pels pobles del 
costat, especialment, són les delegacions més importants, 
a l'Ampolla i Benicarló on el treball de Javier Curta i José L. 
Llopis, respectivament ha estat fonamental. 

Per tant, en aquestes pàgines, volem trebal lar per ampliar 
aquest segon objectiu. Després del què ha fet Adam 
Raga per Ulldecona, nosaltres, volem fer-li un modest, 
però molt merescut, reconeixement ha qui més a situat el 
nom d'Ulldecona, en els últims anys, en el mapa ja no sols 
espanyol, sinó mundial. 

Els tres campionats del món de trial indor, guanyats per 
Adam, ens han omplert a tots els "falduts" d'orgull i, jo diria, 
a tota la gent del nostre territori. 

Pot ser és una mica tard. Hem necessitat tres mundials 
seguits, per fer-li justícia. Però és que tots els "falduts" 
estàvem tant convençuts, des de feia molt temps, que Adam 
faria coses molt grans, que no ens hem adonat de la seva 
importància pel fet de considerar-ho quelcom quotidià. 

Adam ens va mal acostumar a què guanyar fóra normal. Ja 
des de molt menut, amb menys de dos anys, el seu pare 
li va començar a ensenyar que eren les motos i sobretot el trial. Era una imatge molt normal, per a tots nosaltres, el 

veure un "mocós", que quasi no sabia caminar, pujat a una 
moto. Adam es va anar fent gran i va anar progressant molt 
ràpidament. Era normal saber que Adam anava guanyat títols. 
Era tal el convenciment de tots nosaltres, que ser campió del 
món, era només una qüestió de temps, que quan va arribar 
el moment, pot ser vam "donar", quasi per normal un fet que 
és molt excepcional. 

Ara, quan ens donem compte que Adam, ja no és, només, 
un campió del món, sinó que està cridat a fer història i a 
col·leccionar títols a nivell mundial, és quan ens adonem 
que passejar pel carrer i dir "bon dia Adam" té un valor 
extraordinari. 

Totes aquestes reflexions són, les que ens van portar, a què 
Adam tingués un paper destacat al setè numero del nostre 
anuari. Més encara, quan havíem de fer propostes per decidir 
qui havia de ser el segon soci d'honor de la nostra penya hi 
va haver una proposta i tothom va dir que sí; Adam Raga. 

La gran, i.grata, sorpresa arribà quan ens dirigim a casa seva 
per fer-li arribar aquesta invitació i ens trobem amb la seva 
mare, Mª Àngels i ens diu que tot l no ser una seguidora 
habitual del futbol ella és simpatitzant de l'Espanyol. El que 
ens faltava!! 

Ara sí que ja no en tenim cap dubte tal i com diu una pancarta 
que hi ha per celebrar les arribades d 'Adam a Ulldecona. 
ADAM FALDUT l COLLONUT!!! 

A partir d'ara ja podem dir que els dos primers socis d'honor 
de la penya són Tomas Guasch i Ad~m Raga. Quasi res! 
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Josep Crehueras 
Aquesta és la segona vegada que entrevistem a Josep Crehueras per al nostre anuari. La primera vegada va ser l 'any 2000, 
recentment tornat al Consell després de la seva primera dimissió. Ha passat molt temps de tot això, però amb la realitat de 
l'Espanyol igual dóna la sensació que fa segles, han passat infinitat de coses en aquests cinc anys, tot i que d 'altra banda 
ens dóna la sensació que anem a fer la mateixa entrevista; l'Espanyol segueix amb els mateixos problemes de fa cinc anys. 
Per a nosaltres és una enorme satisfacció que ens rebi per fer, com a representant del primer accionista del club, la primera 
entrevista en molt de temps, fins i tot anys. Ara només falta que no ens dediqui un ritual de sortir-se'n per la tangent i que 
abordi i contesti a totes les qüestions que hi ha damunt la taula que no són poques, ni de poca importància. Comencem. 

Sr. Crehueras: Per què com a primers accionistes del club i, 
quan és evident que no estan d 'acord en com es gestiona 
el mateix no surten d 'una vegada, expliquen el què vostès 
proposen, presenten un candidat alternatiu si fa falta i 
deixen que tots els accionistes opinem per què no sigui tot 
com fins ara que amb uns quants que cridin o en un sopar 
es decideix el futur del club? 

Bé, jo crec que l'afirmació que no estem d'acord en l'actual 
model de club, no s'ajusta a la realitat. Nosaltres vam apostar, 
des de sempre per un club on l'assemblea general i el consell 
d'administració marquessin les grans directius del club, i que 
aquest últim, s'encarregués de vetllar perquè es portessin a 
terme, però el que és el dia a dia de la gestió estigués en mans 
de professionals. Jo crec que en aquest moment hi ha un 
Conseller delegat, al que considero un gran professional i abso
lutament independent del Consell o de qualsevol altra opció, 
que està liderant aquesta tasca .... , què això s'ha aconseguit 
després de patir molt els dos últims anys, i sobretot el passat? 
Doncs és possible que sí, però ara crec que s'està fent i que per 
tant, mentre continuï així, tindrà el nostre recolzament. 

En aquest moment, estem d'acord amb el 
model de club que hi ha. Per tant, mentre 
continuï així, tindrà el nostre recolzament. 

Quan el vam entrevistar per primera vegada vostè ens 
va explicar que el seu model de club era; un club abso
lutament professionalitzat, sanejat econòmicament i que 
esportivament lluités, un any sí i un altre també, per estar 
a Europa. Creu que ara estem encarrilant aquest projecte? 
l no ens digui que aquest any estem lluitant per Europa, 
perquè una flor no fa maig. 

Jo crec que sí que val l'exemple. Si aquesta entrevista 
l'haguéssim fet fa un any, en la situació que teníem, hauríem 
parlat del model de club que teníem i els resultats a què ens 
portava, per tant crec que aquesta temporada també és pot fer 
la comparació, amb positiu, i si tenim la situació esportiva que 
tenim és perquè s'ha canviat la gestió del club i no és fruit de 
la casualitat. Jo dic que si agafes una estadística de deu anys 
l'Espanyol hauria d'estar set allà dalt lluitant per Europa, dos 
en els quals quedés a meitat de la taula i un en que les coses 
no sortissin bé i es patís una mica. Aquest és l'Espanyol que 
jo vull. 

Aquesta és, exactament, la mateixa versió que ens va 
donar fa cinc anys, però ens va matisar que per això s'havia 
d' incrementar el pressupost. Creu que l'Espanyol es pot 
consolidar, econòmicament, entre els primers pressupos
tos de la lliga espanyola? 

Sí; mireu, nosaltres en aquella època, estàvem en total des
acord amb la situació patrimonial del club i vam defensar una 
ampliació de capital que en aquell moment la resta dels accio
nistes, molt respectablement, pensaven que no calia i això va 
suposar un forta divergència dins del Consell i que va provocar, 
en bona mesura, la meva dimissió. Ara en canvi s'ha plantejat 
per part del Consell del club, s'ha aprovat per l'assemblea i 
s'ha cobert a plena satisfacció. Cal un model econòmic amb 
un balanç sanejat es pot afrontar amb més garanties el futur 
econòmic del club. 

Amb l'ampliació de capital que s'ha portat 
a terme, es pot afrontar amb més garan

ties, el futur econòmic de l'Espanyol. 

Després de l'ampliació de capital, vostès continuen sent 
els primers accionistes del club, Dani s'ha convertit en el 
segon però a retallat, molt, les distàncies. El President ja ha 
anunciat que vol fer una nova remodelació del consell per 
fer-lo més al seu gust i a la seva mida amb la tornada, inclo
sa, d 'alguns dels consellers que va sortir llavors. Després 
de tot el què va passar a l'est iu quina serà la seva posició 
si això es porta a terme? 

En primer lloc he de dir que no sóc conscient que el President 
hagi dit això o que ho hagi dit d'una forma oficial, perquè crec que 
s'ha de distingir molt entre el què es diu parlant prenent un cafè i 
el què es diu com a President del club. 
La premsa ho ha publicat.. . 

No et dic que no. Ara jo tinc molt respecte pel que és la presi
dència de l'Espanyol, i crec que aquestes coses s'han de plan-
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tejar en els llocs adequats que són, el Consell d'administració, 
l'assemblea i fins i tot a alguns accionistes importants. 

Però si aquest cas s'acaba produint; vostès què faran? 
Sí que hi ha una cosa, de les que m'heu dit, que la crec encerta
da; el President s'ha de sentir còmode amb el seu Consell. Però 
això no és incompatible amb el què nosaltres proposem; és a dir 
un Consell que de veritat aporti un valor afegit al club. És a dir tu 
pots trobar una gent per ser consellers i trobar-t'hi bé, però no fa 
falta que sigui una taula d'amics. 

Es pot fer un Consell on el president es 
trobi còmode, però per això no fa falta 

que sigui una taula d 'amics. El Consell ha 
d'aportar un valor afegit al club. 

Llavors entenem que si Dani es troba còmode amb Condal, 
Collet o De la Cruz, vostès ho accepten ... 

A mi no m'agrada parlar de noms propis, jo el que vull és que
dar-me amb el concepte. Al Consell de l'Espanyol han de ser les 
persones que garanteixin el bon govern del club. 

l vostès què faran, legalment poden entrar al Consell quan 
vulguin , pel percentatge d 'accions que tenen, entraran o es 
tornaran a quedar fora? 

No crec que la millor manera de fer un Consell sigui l' estrictament 
legal. Jo crec que hi ha formules millors, ara això sí, com és 
legal, qui tingui suficients accions i vulgui entrar-hi ho pot fer, a 
més hi té tot el dret. En el cas nostre és evident que si a l'estiu 
vam proposar un Consell diferent al què hi havia i no vam voler 
el percentatge de consellers que ens tocava, és evident que, per 
coherència, ara tampoc ho farem. 

Hi ha un altre supòsit a plantejar: entre dos o tres accio
nistes, depenent de com quedi exactament el mapa accio
naria!, puguin tenir més accions que vostès i que es torni 
a un Consell semblant al de fa un any. Quina seria la seva 
postura en func ió d 'aquesta hipòtesi? 

És una situació implantejable. Si ara les coses van molt bé i l'any 
passat anaven molt malament jo crec que no s'han de tocar. l 

Josep Crehueras 

quan parlo de "situació" no ho faig, només de l'esportiva, si no 
de la del club en general. Crec que ha quedat demostrat que 
al davant hi ha un gran professional i tot un equip de gent que 
l'envolta, que està reconvertint tota la situació del club. Si aquest 
supòsit es portés a terme, per suposat que nosaltres estaríem 
en desacord .. . Què faríem? Doncs intentar convèncer a qui sigui 
que no es faci. El que si que ha canviat molt és el mapa acciona
ria! però el que no es pot canviar és el model de gestió. 
Vostès, fins fa poc votaven en blanc. A les dues últimes 
assemblees han votat que sí a algunes coses. Si el canvi 
d 'accionariat portés un canvi de gestió; tornarien al vot en 
blanc? 

El nostre compromís de votar en blanc, ja l'hem trencat, 
votant que sí. A partir d'ara podem votar el que creiem oportú. 
Tampoc hem d'oblidar que el nostre vot en blanc era un vot de 
protesta i desacord rotund a com s'estaven fent les coses, el 
que passa és que com, llavors, la nostra representació accio
naria! era, quasi, decisiva no votàvem en contra per tal que es 
fes el que diguessin la majoria dels espanyolistes, però aquell 
vot en blanc nostre, tenia un component clarissim de protesta. 
Com la meva dimissió va ser un posicionament de desacord 
però molt palès. Més clar no podia ser. 

El compromís de votar en blanc, ja l'hem 
trencat votant que sí a algunes propostes 

del Consell. A partir d 'ara votarem com cre
guéssim oportú, i opinarem amb c laredat. 

El que creguin oportú, inclou el no, s'hi ha un canvi de ges
tió? 

l tant que ho faríem! Si ja hem votat a favor vol dir que també ho 
podem fer en contra. A partir d 'ara nosaltres direm què pensem 
amb tota claredat. 

Vostès, a la majoria d 'empreses que estan són accionistes 
majoritaris a bé de referència i apliquen les seves polítiques 
empresarials. Per què no ho fan a l'Espanyol? 

Doncs perquè l'Espanyol no és una e~presa, l'Espanyol és un 
sentiment. Té una part d'empresa és cert, però és molt especial. 
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l no es poden aplicar exactament els criteris pt:irament empre
sarials. 
Parlem d'altres temes. Pensem que la massa social, de 
vegades, no ha estat justa amb vostès. Quan es compren 
els terrenys de Sant Adrià, quin consell ho fa? Per què el 
més important de tota l'operació de la ciutat esportiva és la 
compra de terrenys que és el que es pot revaloritzar, com 
en el seu dia va passar amb Sarrià. 

És cert que es va fer en un Consell on hi erem nosaltres. 

l per què no ho diuen i defensen la seva posició, enlloc de 
permetre que només se'ls carreguin "morts"? 

L'espanyolisme ha estat injust amb el tracte a José Manuel Lara. 
Ell ha posat moltes hores de treball, molta il·lusió i molt esforç 
personal. S'estima molt el club i no se li ha reconegut, però ell 
sempre diu que no treballa per tenir reconeixement sinó perquè 
creu que ho ha de fer i a més li agrada. La meva opinió és que 
totes les capes del club, començant pels Consells, no han estat 
justos amb el tracte que li han donat. 

l per què això ho afirmem nosaltres i no vostès, s'ha per
mès que es "vengués" com el gran triomf d'un Consell que 
no ho va fer? 

Es va fer la compra dels terrenys de Sant Adrià abans que la 
ve.nda de Sarrià, ja que sabíem que havíem de deixar Sarrià i 
tot allò formava part de la mateixa operació. l és cert que es va 
fer amb el Sr. Perelló de president, en un Consell on estàvem 
absolutament implicats. També crec que Dani és un president 
amb molt de carisma i un gran espanyolista. Què de vegades 
pren decisions equivocades? Com tothom .. ., què a vegades 
no està ben assessorat? Segurament. Però deixeu-me dir que 
jo he estat hipercrític amb Dani, tant que vaig dimitir dos vega
des del seu Consell. Per mi no hi ha un acte més contundent. 
L'any passat van passar els episodis que van passar i jo em 
manifestava rotundament i deia s'està fent molt malament. Ara 
s'intenten canviar les coses, tot i que no es fan al ritme que 
voldríem, ni al gust de tothom, però el que no es pot discutir és 
que s'estan canviant. Avui tenim un Conseller delegat que per 
primera vegada és independent del dia a dia del Consell i això 
es saníssim. Avui tinc la sensació que caminem pel bon camí. 
L'any passat tenia una sensació "gegant" que es feien les coses 
molt malament. 

Tornem al lloc que estàvem, la compra de terrenys de Cor
nellà; la primera persona que els detecta i que passa la in
formació al club va ser Ramon Raventós, que era una per
sona propera a vostès, des del club sempre s'ha venut com, 
un altre, èxit de Dani. Què ens pot dir sobre aquest tema. 

Primer; el Sr. Reventós mai ha tingut cap relació amb el Grup 
Planeta .... 
... volem dir afinitat de programa, no laboral 

És cert que teníem una bona relació i que coincidíem .en la 
forma de veure el club. 

Va ser ell o no qui va fer els primers contactes sobre els 
terrenys de Cornellà? 

Encara que jo ja no estava al Consell les notícies que tinc és 
que va ser així. l de fet ho he contrastat amb gent que estan 
dins el Consell i ratifiquen que sí que va ser ell qui va començar 
les gestions. 

Aquest senyor va presentar la dimissió per .... 

Suposo que per desacord amb el President, com jo mateix. 

Josep Crehueras 

Però és que a mi no em semblen importants les persones, 
tant si és Raventós com Josep Crehueras, l' important són els 
projectes. Si vosaltres em pregunteu, tu creus que el J. Manuel 
Lara aportaria un valor afegit al Consell? Clar que sí! Com no, 
un primer empresari com ell, no ha d'aportar coses importants i 
molt positives!. Però tot i així crec que el més important són els 
projectes i la gent que hi ha ara al club, està intentant i treballant 
per reconduir-lo. 

Si no és la mateixa situació que l'any passat i estan d'acord 
en com s'estan fent les coses, vol dir que vostès poden 
donar un suport més directe al Consell i tornar-hi? 

Hi ha una cosa que no es pot posar en dubte, que és el nostre 
recolzament total al club en qualsevol moment, estant dins del 
Consell o no. En tots els fets de l'estiu nosaltres, vam estar 
sempre posats al mig per tal de "lligar" totes les parts perquè 
"allò" tingués una solució. Ara amb l'ampliació de capital hem 
acudit, sense cap interès d'ampliar la nostra part accionarial, 
tot i que hi hem acudit, segurament, amb la major quantitat que 
cap altra entitat espanyolista. Jo no crec que passi a cap altre 
lloc el que ha passat aquí; nosaltres vam marxar del Consell per 
desacord, vam demanar moltes vegades que es fes un tipus de 
gestió i no es va fer, però a l'hora de l'ampliació hi hem anat i 
hem dit; aquí estan els nostres diners i no volem el percentatge 
de consellers que ens toquen. 

Si, però no ha contestat al que li preguntàvem. 

En aquest moment, degut al creixement del nostre grup, no 
disposem, el Sr. Lara i jo, del temps que l'Espanyol es mereix 
per poder estar al Consell. Ara, en un futur, a mig termini, no dic 
que no. Això és una situació puntual d'ara, però en un futur si 
les circumstàncies així ho demanen ... 

Sí, d'aquí un temps, les circumstàncies ho 
demanessin, i el President de l'Espanyol, 

ens ho demanés de debò, nosaltres podríem 
tornar al Consell, perquè el contrari seria 
faltar al nostre compromís amb el club. 

l aquestes circumstàncies quines són? Què ho demanés la 
massa social? 

En primer lloc que quedi molt clar que ni a l'Espanyol ni a cap 
lloc hi ha ningú imprescindible. El club està per damunt dels 
accionistes, dels seus dirigents i dels jugadors. L'únic neces
sari, de veritat, és l'ent itat, la institució. Dit això, us dic; si en 
un moment determinat, pel que sigui , però no només la massa 
espanyolista, sinó el seu representant, que és el President, 
de debò digués, en aquest moment és molt convenient per 
l'Espanyol comptar amb vosaltres, per la raó que sigui, ara no 
podria ser per la raó puntual que he dit abans, la nostra actitud 
sense dubtar seria que sí, perquè el contrari seria faltar al nostre 
compromís amb el club. l nosaltres mai hem faltat, ni faltarem, 
al nostre compromís amb l'Espanyol. 

Hem intentat ser molts fidels per resumir les, quasi, dues 
hores de conversa amb Josep Crehueras. No ha estat fàcil, 
però, creiem haver-li tret declaracions d'intencions molt 
importants per al futur del club. La nostra conclusió és que 
tenim un primer accionista molt "perica", per si algú en 
tenia cap dubte i disposat a treballar i al que faci falta per 
l'Espanyol. 

Jeroni Castell /José L. Llopis 
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Reportatge 
Estadi Cornellà-El Prat 

No podíem passar, aquesta edició del nostre anuari, sense parlar de la construcció, del que ha de ser la nova casa 
de tots els "pericos"; el nou estadi. Volíem fer un reportatge amb profunditat però les circumstancies vam voler que 
no fóra possible. Vam intentar que el Sr. Perelló ens acompanyes per tal de fer-nos de guia i poder informar-nos, 
en detall, de com va l'obra. Problemes d'agenda ho van impedir. Vam tenir que anar sols, vam passejar, una bona 
estona, pels terrenys i vam fer les fotografies del que vam veure. La veritat és que vam sortir amb molta decepció, 
però per la tarda, el Sr. Morlanes ens va tranquil·litzar. Ens va dir que si estaven fent unes cates, i que s'avia de fer 
uns pilons d'uns vint metres de profunditat per tal de comprovar que el terreny és ferm, que ja s 'avia fet l'aplanament 
dels terrenys i que s 'estaven complint els terminis que hi ha marcats. Ara quan la nostra revista surt a la llum, llegim 
a la premsa que aquestes cates i aquests pilons ja estan acabats. Axí ens ho van explicar i axí ho expliquem. 

Jeroni Castell 
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Entrevista a ... 
Josê Luis Morlanes 

''Tenim el projecte més 
il·lusionant del futbol espanyol'' 

La primera vegada que sentim parlar, l 'espanyolisme en general, de José Luis Morlanes és quan, ja fa tres anys, 
surten les primeres notíc ies que l'Espanyol ha comprat uns terrenys per a fer un estadi. Aquests terrenys estan 
situats entre dos termes municipals: El Prat i Cornellà. Per aquells temps, Morlanes era regidor d'urbanisme de 
l'Ajuntament de Cornellà, que presidia l'avui ministre, José Montilla. 
En poc temps, Morlanes es converteix en conseller de l'Espanyol ja que, en l'acord de compra dels terrenys, s'inclou 
una clàusula per la qual el club ha de cedir un percentatge de les accions a l'empresa municipal "Revolt del Llobregat" . 
José Luis Morlanes ent ra a formar part del Consell de l'Espanyol com a representant i cap visible d 'aquesta empresa. 
Quan hi ha tota la "revolució" a l'estiu, Morlanes es converteix en Conseller Delegat de l'Espanyol. A partir d'aquell 
moment passa a un primer pla del club i és qui dissenya i dirigeix què ha de ser un nou model de gest ió i l 'ampliació 
de capital, a més de portar a terme la const rucció del nou estadi. Creiem que tot això és suficient motiu per fer- li una 
entrevista i que ens expliqui, com s'està treballant ara mateix a l'Espanyol. 

Comence m parlant de l'ampliació de capital, se sent 
plenament satisfet de com ha anat? 

Sí, absolutament. De fet, nosaltres plantegem una ampliació de 
set milions d'euros, ampliable a nou i la demanda final que hi ha · 
és d'onze milions i s'ha d'anar al prorrateig per veure quant li 
pertoca a cadascun. Per tant, jo crec que és un èxit sense pal
liatius i més si tenim en compte que hi ha clubs, com el mateix 
Deportivo, que planteja una ampliació de seixanta milions d'eu
ros i n'ha cobert només dos. Per tant, crec que la resposta dels 
nostres accionistes a l'ampliació que hem fet, és una mostra 
de la confiança que tenen en el projecte que hem engegat en 
aquest moment. 

l si la demanda ha estat d'onze milions d'euros, diners que 
ja té el club ingressats al compte, què es fa ara amb el 
sobrant? 

Doncs fer la prorrata com deia abans i tornar aquells diners que 
siguin excedents. 

"Jo crec que la nostra 
ampliació de capital ha estat 
un èxit sense pal·liatius i més 

si mirem altres clubs" 

L'ampliació ha estat tant exitosa, que ha sorprès a la pròpia 
empresa? 

No, a mi no. Jo sé que ha sorprès a molta gent, però a mi no, 
perquè jo havia parlat amb molta gent abans de l'ampliació de 
capital. He parlat amb els trenta primers accionistes, he parlat 
amb l'APMAE, he parlat amb els 3.0, he parlat amb la Federació 
de Penyes. De fet, tant favorable veia jo la disposició de tots a 
l'ampliació que jo vaig proposar al Consell una ampliació de 
dotze milions d'euros. 

Sr. Morlanes, si l 'Espanyol, tal i com ens diu vostè, té una 
demanda de dos milions d 'euros més dels que es poden 
vendre, per què no es proposa una altra ampliació per tal 
que el club es beneficiï d'aquests diners que hi ha gent que 
està disposada a donar? 

Jo no us dic que no es faci, però primer s'ha de tancar aquesta 
i després parlar. 

Però la seva opinió, com a conseller delegat, quina és? 

La meva opinió és que s'ha de liquidar la primera ampliació i 
després s'ha de parlar amb la gent per veure si estan dispo
sats a fer una segona ampliació. Perquè nosaltres teníem un 
objectiu que podem dir que és sobre el que no estem satisfets. 
Nosaltres teníem un objectiu d'un increment de la massa social 
i no s'ha produït. És a dir, nosaltres esperàvem més socis i més 
accionistes, i no ha estat així. 

Això és veure el got mig ple o mig vuit perquè sí que és cert que 
només hem crescut en 1 . 700 accionist~. però també és veritat 
que s'ha venut tota l'ampliació i tenim rriés demanda. Per tant, 
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Entrevista a ... 

ara toca discutir si fem una nova ampliació, perquè tu pots dir: 
anirien malament dos milions més d'euros al club? Doncs no 
vindrien gens malament. Ara bé, l'ampliació de capital és una 
decisió que han de prendre els accionistes i, per això, l'únic 
òrgan que està capacitat per fer-ho és l'assemblea d'accionis
tes, no el Consell. 

És cert el que diu vostè, però per tal que aquesta proposta 
arribi a l'assemblea, el camí més curt és que el Consell 
d 'Administració ho posi a l'ordre del dia i que vostè, com a 
Conseller Delegat ho proposi al Consell... 

Una de les· alternatives de debat que hi haurà al consell serà 
aquesta. 

l li puc preguntar la seva opinió? 

Jo, com a Conseller Delegat, comprendreu que el club necessi
ta tot el capital que pugui tenir. 

Per tant, entenem que vostè sí que seria favorable a aquesta 
nova ampliació? 

En principi, sí. El que passa és que el que ara hi ha de més 
s'ha de tornar, i el que no puc saber és si aquesta gent, estaria 
després disposada a tornar a posar els diners. 

Però igual que vostè va fer un estudi sobre la primera 
ampliació de capital i li va sortir positiva, també en pot fer 
un sobre què farien aquests accionistes ... 

No només el puc fer, és que el faré. Quan tanquem la primera 
ampliació parlarem de la segona. De tota manera, aquest club 
és el club del món on més es parla de diners ... 

Sap per què? Perquè no fa molts anys vam tenir el sacrifici 
de Sarrià i al cap de poc temps tornem a estar en una 
situació delicada. 

Sí, però no és pitjor que la de molts equips de la Primera Divisió. 
Al contrari , jo diria que és molt millor que la d'alguns clubs on el 
tema econòmic no crea tant de debat. 

Pot ser que els espanyolistes comencem a estar una mica 
decebuts. 

Josê Luis Morlanes 

"Hem creat una Direcció 
Esportiva, a la que li hem donat 

tota la responsabilitat, que ja està 
donant els seus fruits" 

Però ara mateix tenim el projecte més important ·d'Espanya en 
un Estadi. El que li passa ara a l'Espanyol és que té un problema 
estructural, nosaltres no tenim ingressos per a l'estadi i això ens 
crea un dèficit estructural. Aquest dèficit estructural ens porta 
a, quan anem molt bé i no hi ha venda de jugadors, com és el 
cas d'aquesta temporada, tenir tres milions d'euros de pèrdues 
comptables i quan ens van· malament. .. ja no cal ni parlar-ne. 
Nosaltres amb què comptem? Amb les quotes de socis (quatre 
milions), amb el marketing, aquest any que estem fent moltes 
coses, arribarem a sis, la resta televisió i aquí hem acabat. Un 
club que té estadi propi, que té tot el que tenim nosaltres, més 
els ingressos per estadi. Això vol dir que fins que no estiguem 
a Cornellà, i gràcies a una bona gestió (penseu que aquest any 
hem gastat només cinc cents mil euros en fitxatges), tindrem 
aquest problema. Una altra forma d"'anivellar" els pressupostos 
es vendre jugadors. L'Espanyol des de sempre, cada dos anys 
feia una venda i feia net. És el que va passar quan es va vendre 
Sergio i Pochettino, que ens vam quedar en uns dotze milions 
d'euros de deute. El que ha passat és que hem tingut dos anys 
dolents i ara tenim trenta cinc milions. 

Parlem de futbol. La part esportiva aquesta temporada està 
funcionant molt bé. Es deu això a la nova gestió del club i a 
la seva professionalització? 

Jo crec que sí. Hem creat una direcció esportiva i li hem donat 
tota la responsabilitat. Hem creat un organigrama esportiu, que 
ha sigut una part de la reestructuració que s'ha fet al club des 
de gener fins ara. Entenem direcció esportiva com una àrea que 
comprèn des del futbol base fins als professionals. Hem profes
sionalitzat aquesta àrea com ho hem fet amb la resta d'àrees 
del club. L'acord al qual es va arribar va ser que hi hagués un 
Conseller Delegat, en aquest cas, jo, que portés a terme, junta-
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ment amb tots els professionals del club, el dia a dia del mateix 
i que els consellers passessin de ser consellers gestors, com 
eren fins ara, a consellers assessors. 

Tornem al que és la gestió del club. Vostè seria partidari que 
el primer accionista estigués representat al Consell? 

Sí. Jo crec que el millor que li pot passar a un Consell d'Admi
nistració és que sigui representatiu. 

l si el primer accionista segueix, com fins ara, apartat de la 
gestió del club, entendria que és un consell representatiu? 

El President i tots els consellers estarien encantats que el pri
mer accionista estigués dins del mateix. Ara bé, si ell decideix 
quedar-se fora, com fins ara, i recolzar les decisions com ha fet 
últimament, jp crec que és molt respectable. 

Abans ens ha parlat de la importància del nou estadi de 
Cornellà pel futur del club. Avui hem anat als terrenys, amb 
tota la il·lusió per veure com anaven les obres, les quals 
ens va assegurar el Sr. Perelló a l'última assemblea que 
començarien el dia vint-i-dos de desembre, i la veritat és 
que no hem vist cap màquina treballant ... 

En aquests moments el que s'està fent són unes cates per saber 
la profunditat que han de tenir els pilars que van sota terra, on 
hi ha un aqüífer i, al mateix temps, estem redactant el contracte 
de les obres d'urbanització de la construcció de l'estadi. Durant 
aquest temps també s'han estat fent els moviments de terres 
per tal de poder començar la construcció pròpiament dita. 

Per tant, la data que van donar vostès per inaugurar l 'estadi, 
setembre del 2007, continua tenint absoluta vigència. 

"El nou estadi, i tot el que tindrà, 
comportarà un canvi de nivell 
per un equip com l'Espanyol" 

Sí. Nosaltres tenim una oferta d'obres, l'oferta que ha guanyat, 
té un termini d'execució de divuit mesos. Per tant, no anem 
sobrats, però estem dins dels terminis. La meva esperança 
és començar les obres, pròpiament dites, entre el setembre i 
el novembre i, a partir d'aquí, comptem divuit mesos i ens en 
queden dos o tres de marge sobre el previst. . 
La meva visió de l'Espanyol és que és un equip amb cent-qua
tre anys d'història, és un dels cinc equips que més ha jugat a 
primera i en aquest moment, té, sens dubte, el projecte més 
bonic d'Espanya entre mans. Té entre mans una ampliació de 
capital que ha passat amb nota, ha renovat, per tres anys, un 
gran contracte de televisió, en poc temps haurem firmat un 
crèdit sindicat que ens permetrà refinançar tot el nostre passiu, 
i farem un estadi de futbol del segle vint-i-un, on hi hauran mol
tes coses: el museu, la seu social, comerços, un hotel, etc. l tot 
això comportarà un canvi de nivell de l'Espanyol. Passarem a 
ser un equip de la meitat cap a baix, a ser un equip de la meitat 
cap amunt. Farem un estadi modern, on hi haurà energia solar, 
vindrà més gent, perquè el Baix Llobregat s'hi abocarà, etc. Per 
tant, serem un equip amb aspiracions europees i, si no hi ha cap 
accident, no lluitarem per salvar la categoria. l tot això, l'Espa
nyol és l'únic club d'Espanya que ho té a la mà, l'únic! . 
Que així sigui. 

José L. Llopis l Jeroni Castell 
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Opinios 
Francesc Via 

La dictadura esfèrica 
Segons la LFP les seves 
mides no poden ser 
inferiors als 68 cm ni 
excedir els 70. No és 
doncs una cosa gaire 
gran una pilota de futbol, 
en canvi una temporada 
més hem assistit a la 
demostració pràctica 
que aquest petit objec
te és capaç de tapar-ho 

tot: els forats de l'economia i els de la Ciutat Esportiva. 
Els projectes esportius i els faraònics que s' inauguren 
diverses vegades però que ni Rappel -ni la seva versió 
amb cadira al Consell- sap quan s'acabaran. Les crisis 
socials, que acaben en exhibició de pastisseria servida 
als postres dels sopars on de primer plat es despatxen 
caps de conseller en safata de plata ... 

l és aquella pilota, la mateixa que l'any passat ens fou 
esquiva i enguany ha decidit mostrar-nos el seu som
riure més encisador i hipnòtic. Tant, que gairebé tothom 
s'ha convençut que aquest ja no és el club que va viure 
instal·lat en la més profunda histèria durant la passa
da temporada i va arribar gairebé a l'estat d'ebullició 

durant el calorós estiu. l encara que no ho sembli, es 
diria que la majoria dels motius que van portar al club 
al llindar de l'abisme fins al minut 70 del darrer partit 
de lliga, segueixen encara vigents. Potser són en estat 
latent a l'espera d'una millor ocasió que bé podria ser 
la Junta extraordinària on es veurà amb quins colors es 
pinta el nou paisatge accionaria! resultant de la recent 
ampliació. 

Pau social? Doncs sí, miri, mentre la piloteta vagi 
entrant... l malgrat tot seria desitjable que els efectes 
d'aquesta dictadura esfèrica es minimitzessin per tal 
de no veure'ns abocats a una terrible esquizofrènia: 
acabar desitjant que hi hagi una crisi esportiva per tal 
que el club reaccioni i canvii. l ja no tant de persones 
-que també, doncs sempre es desitjable una renovació 
de rostres, especialment d'alguns força granítics- com 
d'idees, de formes, de conceptes. L'Espanyol ha 
d'afrontar el repte que significa convertir-se en un club 
modern, amb respecte a la seva història i amb alter
natives de futur. Cal enfortir la institució per tal de no 
tornar-se a jugar l'entitat a cara o creu, com en aquella 
nit davant el Murcia. El destí del club no el pot tornar a 
marcar exclusivament la trajectòria d'una pilota. Ni que 
la xuti Tamudo. 

REPARACIONS l 
CONSTRUCCIONS 

LA PERDIU, SL 
ULLDECONA 
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Opinios 
Tomàs Guasch 

,v~~j Yo también soy de Ulldecona 
- :. H ara u nos quince días trasladé bia el mapa de Cataluña: ¿Ulldecona no esta al sur, y tú vas 

ll\\~\\ una serie de objetos personales por allí?, preguntan. Y les contesto que, en efecto: saliendo 
''
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entre los que estaba la placa que por Sitges, p' abajo. Me acabó traicionando Adam Raga, 
la Penya d'Ulldecona me regaló y que se puso a ganar y ganar hasta el día que los gallegos me 
en la que pone por los siglos de llamaron y me dijeron: "Oye, como Ulldecona esta saliendo 

los siglos que soy sacio de honor. Bueno: mientras no me por Sitges, mañana te esperamos a desayunar". Eran las 
muerda una boa y me haga del Barça, imagino. on ce de la noc he ... Me deben tomar por Fittipaldi. 

El caso es que de la plaza en cuestión cayó en manos de 
un par de amigos, hinchas uno del Madrid y culé el otro. Se 
quedaran muy parados: primera por que alguna peña tenga 
la osadía de distinguirme como hizo la de Ulldecona y segun
do, y mas importante, por la fuerza tremenda que emerge 
de esa placa. Ulldecona esta a 200 kilómetros de Barcelona, 
en real idad 400 pues hay que ir y venir so pena que uno 
pida asilo política, lo que tampoco conviene descartar. Y sí 
es cierto que transmite fuerza esa placa. Tremenda fuerza 
de españolismo, a fin de cuentas lo única importante. En 
buen t iempo, como ahora, o con tormenta, como sucedió 
la pasada temporada. Y la otra, sin ir mas lejos. 

Yo siempre presumo de ser de la peña de Ulldecona, cosa 
que a unos amigos gallegos, del Celta son los tíos, les carn-
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L'AMPOLLA 

RESTAURANT - P1ZZER1A 

P1ZZES PER EMPORTAR 

Passeig del Centre, 31 977 460 214 

Les decía que siempre presumo de ser de vuestra peña por
que resume todas las bandades que debe tener una peña y 
la fundamental: 

Su espíritu combativa. Para ser y vender españolismo, para 
no rajarse ante nadie, para no bailarle el agua a nadie, para ser 
sólo lo que debe ser una peña: un reducto españolista. Mande 
quien mande, gane el equipo o pierda. Inclusa si empata. 

Una peña, la vuestra, la mía, con la que se puede ir siempre 
a la guerra porque ninguna de los que la forman/formamos 
da un paso atras. 

Ojala que cuando estas líneas vean la luz podamos ensayar 
a dar pasos por la Champions. Y si no es así, intentémoslo 
el año que viene. Gracias por ser como sois, Jeroni y toda 
la banda. 
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Opinios 
Francesc Serra 

Orgullós de ser perico 

Un any més Lo Periec d'Ulldecona 
torna a sortir al carrer gràcies a l'im
pagable esforç de Jeroni que, com 
no, m'ha ofert aquest espai per 
poder expressar com em sento, 
quines sensacions tinc respecte a 
l'espanyolisme, després d 'un darrer 
any mogut tant en el tema esportiu 
com en el social. 

En primer lloc voldria donar-li les gràcies per deixar-me participar, 
però sobretot pel seu esforç personal, per la seva manera de sentir 
l'espanyolisme, amb esperit crític, amb les ganes de fer del RCD 
Espanyol un club cada dia més gran, deixant de banda els estúpids 
conformismes del passat i anant a per totes per a fer del nostre club 
un club del segle XXI. Per aquest motiu i molts d 'alt res que no vénen 
al cas, gràcies. 

Feia dies que venia pensant com enfocaria el meu article perquè 
l'Espanyol, encara que a molts no els sembli així, dóna per a escriure 
molt, fins i tot es pot fer un diari (el BiB). Però no sabia com fer-ho, 
enguany la situació esportiva sembla prou plàcida després del miracle 
de la temporada passada, de moment des de la secretaria tècnica 
s'estan fent les coses seguint un criteri i pel que sembla una línia 
més o menys seriosa que ens ha portat a tenir opcions de jugar 
competicions europees la propera temporada. Fins aquí bé, esperem 
que mantinguin el mateix criteri. l, de cara a l'any que ve, es complet i 
la plantilla amb alguns retocs que ens faran sortir a buscar des del 
principi aquesta plaça europea, no com aquesta temporada que 
gairebé sense voler-ho ens hi hem trobat. Perquè no hem d 'oblidar 
que l'object iu era no patir, i aquest ja l'han complert, ara és l'hora de 
somiar, però si al final no s'assoleix l'objectiu europeu crec que seria 
injust criticar l'equip o el cos tècnic, perquè se'ls va demanar una 
cosa i crec que l'han complert amb escreix. Però somiar és gratuït 
i, almenys jo, somiaré en la UEFA o , millor encara, en la Champions 
fins que les matemàtiques diguin que no, i potser amb una mica de 
sort, però sobretot amb molt d 'esforç i humilitat, les matemàtiques 
ens diran que sí. Esperem-ho. 

A dia d 'avui l'únic que podem demanar a l'equip és treball, anar 
jornada a jornada, i mirar el resultat al final , que s'aconsegueix anar 
a Europa, excel·lent per a la UEFA, matrícula d'honor si és la Cham
pions, i sinó el resultat global de la temporada seguirà sent notable, 
almenys en l'aspecte esportiu. 

Però, aquest any hem de lamentar diverses coses negatives en 
l'aspecte social , una és la presència de grups ultres entre la nostra 
afecció que amb la seva actitud i el seu comportament han embrutat 
el nom del nostre estimat club. A tots aquests només dir-los una 
cosa: SOBREU, no feu falta i a més, a més, no us volem al camp, 
ni volem veure les vostres banderes amb simbologia feixista, ni vo
lem sentir els vostres crits racistes, sinó us sabeu comportar amb 
educació i respecte vers la resta d 'aficionats de l'Espanyol i també 
vers els rivals no cal que vingueu més, no sereu benvinguts ni sereu 
considerats espanyolistes. 

L'atac que van patir els dos periodistes del diari Blanc-i-Blau i l'ac
titud racista i xenòfoba que demostren partit a partit van ser dos dels 
moments més vergonyosos que he viscut mai com a espanyolista, el 
vostre comportament ens avergonyeix a tots, però encara ens fa més 
indignes el fet de no denunciar la vostra act itud, per aquest motiu 
he aprofitat l'oportunitat que m 'ha estat donada per solidaritzar-me i 

oferir el meu suport a tots aquells que han patit agressions per culpa 
d'aquests grups radicals. 

L'altra és l'escassa afluència de públic a l'estadi, amb una mitjana 
d'espectadors menor a la de l'any passat, per què? És una pregunta 
de difícil resposta, pot ser el perica només es mou quan es veu amb 
l'aigua al coll, com l'any passat, o en moments molt puntuals com 
la final de Copa del 2000, no ho sé, però a mi em fa pensar que el 
nostre ha d'esdevenir un producte de qualitat (l'Espanyol) i la gran 
capacitat de l'estadi Olímpic en aquest sentit ens perjudica, ja que 
crec que la mitjana d'espectadors està al voltant dels 20.000, és de 
les més altes de primera, deixant de banda els grans, però l'estadi on 
juguem sempre sembla buit, per tant un toc d'atenció de cara al nou 
estadi. Què volem? Veure el camp ple, no haver de regalar entrades 
per omplir-lo, que anar a veure l'Espanyol sigui un luxe i si no tens 
entrada o ets soci et quedes amb les ganes, jo sí, perquè si aconse
guim això crearem demanda, crearem la necessitat d'anar al camp 
perquè no serà fàcil, ara n'hi ha molts que es diuen espanyolistes que 
no hi van fins que el club no regala entrades, no senyors, això no pot 
ser. Hem de construir un camp en funció de les nostres necessitats 
actuals i no somiar truites amb un futur estadi de 40.000 seients, més 
de la meitat dels quals estaran buits. Hem de ser realistes, ara més 
que mai, som menys dels què ens pensem, perquè l'espanyolista, 
el perica ho acostuma a ser per tradició familiar i molts cops en una 
mateixa família hi ha dos o tres carnets, però al camp només n'hi va 
un, aquest que és el perico autèntic i no com dic jo els que ho són per 
contaminació familiar, és el que puja la freda muntanya de Montjuïc 
sense importar-li l'hora, el dia, el temps, i aquests gairebé no fallen 
mai, són els que ompliran diumenge sí, diumenge també el nostre 
estadi, sense mirar la classificació ni la categoria. No cal tenir por a 
amagar la realitat evident, la idea dels 500.000 simpatitzants, com 
deia Norbert Gaspart no fa gaire, és una il·lusió que ens han venut i 
és dur adonar-te'n de quina és la vertadera realitat. 

Però aquest fet no vol dir que no som ningú, al contrari, crec que 
tenim i mereixem el nostre espai, la nostra capacitat de captació i la 
fidelitat dels nostres seguidors és d'admirar i un dels principals pa
trimonis del club. De cara al futur hem de vendre optimisme i orgull, 
l'orgull de ser diferent, de ser de l'Espanyol, però per a poder fer tot 
això no hem de descuidar el més important i bàsic en un club de 
futbol, que entri la pilota, si aquesta no entra tot seran problemes i 
discussions, si entra el futur és nostre, perquè per primer cop en els 
darrers cinc anys sembla que hi ha projecte, i que aquest no és a 
curt termini sinó que ens obre un termini de tres o quatre anys per 
consolidar-lo entre els cinc primers de la lliga espanyola, per a poder 
tornar a treure el cap per Europa, per a poder somiar en anar a An
field un dia amb la casaca blanc-i-blava a escoltar com els seguidors 
anglesos canten el «You'll never walk alone» i pensar: Espanyol tu mai 
caminaràs sol, perquè aquí estic jo i, per sort, no sóc l'únic. 

l ja per acabar, només em queda des d 'aquí felicitar el nostre 
equip femení, que ha quedat tercer classificat a la Superlliga, sent 
l'equip màxim golejador, comptant entre les seves files amb la pitxitxi 
de la lliga, Marta Cubí, tot i que això només ho poden saber aquells 
que llegeixen el diari Blanc i Blau, la resta només sabran que l'equip 
oficial de Catalunya va quedar fora de la Copa de la Reina perdent 
el darrer partit a casa davant el Bilbao, ni amb crack mediàtic han 
pogut, això sí han descobert el futbol femení que nosaltres ja feia 
anys que coneixíem, visca la informació objectiva i el periodisme del 
segle XXI, aquell que pràct ica 1V3, ¿la teva? 

Visca Catalunya, visca l'Espanyol, moltes gràcies i fins aviat. 
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EMPRESA CONSTRUCTORA 

ULLDECONA, S.L. 

TEL 661201160 

INSTAL.LACIONS DOMÈSTIQUES l INDUSTRIALS 

VENDES: 
Major, 86 
Tel. 977 573 01 2 
43550 ULLDECONA 

INSTAL.LACIONS: 
Murada de Baix, 103 
Tel./Fax 977 7 20 360 

43550 ULLDECONA 

FORN DE PA 

Murada de Dalt, 35 • Tel. 977 72 08 24 

ULLDECONA 
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ctra.Valencia-Barcelona, km. 1049,8 
12500 VINARÒS (Castellón} 

TEL. 964 400 833 
FAX. 964 400 361 

e-ma1I: laermíta@lejialaermita.com 
web : www. lej lalaermlta.com 
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CAMPING LA GRAELLA 
DE ROSA 

CARNS A LA BRASA A 
L'ESTIL DE L'URUGUAY 

L'AMPOLLA 

Papereria l 
CASTELL 

M ATERIAL ESCOLAR - PREMSA - LLIBRES 

SERVEI DE FAX - PLASTIFICACIÓ DE DOCUMENTS 

Major, 140 - Tel./Fax 977 72 13 28 
ULLDECONA 

8 CONSULT ORIA E UGENI, SL 

Assessoramenr Fiscal, Comprable i Laboral 
Audi rories de Compres 

Plani ficació Fiscal i d 'Inversions 
Assegurances 

Agenr col·laborador de Banc de Sanrander 

Cl VIDAL f BARRAQUER, 22 - BAIXOS 
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ULLDECONA 
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PREFABRICATS l 
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PER A LA CONSTRUCCIÓ 

Tenda i Magatzem a la Plaça Catalunya 
Tel. 977 72 00 34 

Magatzem i fàbrica a ctra. La Sénia 
Tels. 977 72 02 35 - 977 72 02 66 - Fax 977 72 03 68 
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ULLDECONA 

, , 
JOSEP LLUIS GERONIMO 
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Penya 

Xavi Curto Callau és un dels molts socis de la penya a 
la nostra "delegació" a l'Ampolla. Xavi és a més fill del 
nostre "jefe" a aquelles terres Javier Curto Llambrich. 
És per tant, " perico" de naixement. En aquesta edició 
del nostre anuari, que al menys des de el punt de vista 
esportiu, van bé les coses hem volgut saber quina visió 
té ell del club. 

Aquest any, Xavi, també patim per la classificació de 
l'equip, però és un sofriment molt millor de portar que el 
de l'any passat. La pregunta és obligada i bonica de fer; 
anirem a Europa? 
Jo crec que sí. La UEFA la veig quasi segura però la gran 
il·lusió seria la lliga campions. 

l si al final no es pugues accedir ni a un lloc de UEFA ho 
consideraries un fracàs? 
No. Crec que després dels dos últims anys la temporada 
ja és tot un èxit. Tot el que vingui a partir d'ara ja és per 
pujar la nota. 

Parles dels patiments dels dos últims anys . Com 
t'expliques el canvi tan radical que ha fet l'equip 
enguany? 
En primer lloc en l'encert amb els fitxatges. Però crec que 
tot el que va passar a l'estiu amb l'aparició dels 3.0, va 

T A L L E R E S 

Fil1la·Galla1•do, s.L. 
Puertas Metalicas - Auxiliar del Mueble 

cl Amposta, s/n . ·Tel. 977 72 05 79 
43550 ULLDECONA 

Xavi Curta 

posar.una pressió a la directiva que no havia tingut mai i 
això ha fet que la línia de treball hagi estat molt millor que 
la dels anys anteriors. 

Quina part de responsabilitat li dones a Lotina en aquest 
canvi? 
Molta. A sigut un entrenador que a xafat de peus enterra 
i amb allò que ha tingut li a sapigut treure profit. Crec que 
els resultats estan a la vista de tots. 

Dels fitxatges d 'enguany quins són els que més t'han 
sorprès? 
Sens dubte Kameni i Òscar Serrano. 

De cara a la propera temporada, creus que és suficient 
amb la plantilla que tenim i el que pugui pujar del filial o 
reforçaries l 'equip? 
S'han de fer dos o tres fitxatges de qualitat. Tant si es va a 
la Champions, com si es va a la UEFA ens hem de reforçar o 
tornarem a patir. Per jugar dos competicions es necesita més 
plantilla de la que tenim. 

L'ultima pregunta; el camp de Cornellà. Fa tres anys que 
el vna anunciar i pareix que no arribi mai. Com ho veus 
tu? 
Si et contesto amb tota sinceritat, crec que a segut un 
pou d'interessos econòmics per a molts que es fan dir 
espanyolistes i, al mateix temps és una font d'il·lusió per a 
molts periecs. 

No es pot dir més clar en menys paraules. Molta raó 
tens Xavi 

NARCIS AUSENS/ 

ARTENTOR 
TEL 605 968 631 

Al "teu jardí Jose A .Perezzamora 
Av. Catalunya nº 29 

43!!9 El castell 
Ulldecona 

35 

.. 



CESTAS, REGALOS Y LOTES DE EMPRESA 
DELEGACIONES EN TODA ESPAÑA 

REPRESENTACIONES Y DISTRIBUCIONES 
DE ALIMENTACIÓ N Y HOSTELERÍA 

POLÍGONO INDUSTRIAL "EL MIJARES" 
PARTIDA RAMONET PARCELA Nº 3 
12550 ALMAZORA(CASTELLON) 

Cl Adell , 2, baixos - Tel./Fax 977 72 12 00 
43550 ULLDECONA (Montsià) 
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964 56 22 11 
964 56 30 55 

e-mail: excl.galindo@ctv.es 

RENAULT 

MANEL ROCA CARAPUIG 

Vendes i Tallers: 
Ctra. Vinaròs, s/n - Tel. 977 72 03 09 

ULLDECONA 

FRUITES, VERDURES i QUEVIURES 

Qualitat i servei! 

~ Petracat 

Distribució LABERNIA l FILLS SCC 

Major, 106 - Tel. 977 72 00 81 
43550 ULLDECONA 

HIÇRROS 
ARTISTICOS 

Ylmadéo ![erndndéz 

Fabrica: Vidal i Barraquer, 72 
Tel./Fax 977 72 12 20 

43550 ULLDECONA (Tarragona) 

Penya 
Miguel Roca 

Soy simpatizante del R.C.D. 
ESPANYOL. 

En Benicarló, no llega 
mucha información del 
R.C.E. ESPANYOL en 
los periódicos deportivos 
Mundo Deportivo o Sport, 
parece muy normal, si 
escuchas a gente muy cer
cana al equipo. 

Otra queja es que este club 
tiene muy asumido que es el equipo segundón de la ciu
dad y eso creo que nos perjudica en todos los sentidos, si 
perdemos no pasa nada son mejores, siempre vamos de 
victimas y nunca vamos a superarnos contra ellos. El otro 
problema que veo, es que siempre hay discusiones y nunca 
nos ponemos de acuerdo, siempre con malos rollos y así 
nos ha ido estos años después del 2000, no hemos hecho 
nada de nada. 

SOMOS UN CLUB CENTENARIO, y pocas cosas podemos 
contar a nivel de Títulos (1929 - 1940 - 2000) o Victorias 
que nos hagan ser un equipo respetado por los campos que 
vayamos en España o en campos de otros países. Somos 
un equipo mas en la primera división y alguna vez también 
muy a pesar nuestro de "segunda". 

Espero que al final de estos "200" años que vamos a cumplir 
tengamos en las "vitrinas" del club, algún trofeo o placa que 
hayamos ganado a niveles superiores como Ligas o alguna 
Copa de la UEFA. No trofeos de verano. 

La ultima gesta que hizo este club fue en 1986-1987 en la 
eliminatoria de la Copa de la UEFA, que todos sabemos que 
paso, eso a nivel internacional. 

La otra que hemos visto los pericos a nivel nacional fue 
la famosa Copa del Rey del 2000 aquello fue, creo yo, el 
momento mas bonito que este equipo nos ha dado a toda 
la afición PERICA. Y el momento que mi hijo Jaume (7 años) 
podra recordar con mas alegría, con aquel equipo dirigido 
por un entrenador poco valorado PACO FLORES y unos 
jugadores COJONUDOS. 

Otra cosa de la que nos tenemos que sentir orgullosos son 
de esos jugadores que estan saliendo del fútbol base de 
la Ciudad Deportiva de Sant Adrià de Besós que llegan al 
primer equipo con mucha calidad y con ganas de hacer un 
equipo competitivo y con aspiraciones de estar entre los 
mejores equipos de esta liga. 

Ahora quiero dar las gracias, a esta PENYA D'ULLDECONA, 
pues gracias a ellos he podido conocer gente españolista 
de verdad, que aun estando lejos de Barcelona tienen el 
ESPANYOL muy dentro de su corazón. 

El ser socio de la PENYA me ha dado momentos muy boni
tos como ver la Final de la Copa del Rey, asistir a alguna 
cena o coloquios con representantes del club, ira conocer 
a la gente de Vacarisses o estar con los socios en las fiestas 
de Ulldecona. 

MOLTES GRÀCIES A TOTS, FINS S6fv1PRE. 
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FUSTERIA BEL 

Av. Ramon Salomon , 9 
Tel . 977 72 00 44 
Fax 977 57 30 69 

ULLDECONA 

La mi[for quafitat 

a[ mi[for preu 

PEPITTA FERRÉ 

Cl Sant Antoni , 20 - Tel. 977 57 32 49 
43550 ULLDECONA 

1lDi\l 
D l S U C l O N S 

DISTRIBUCIONS DURMON, S.L.L. 
CL Poeta Vicente García, 23-baix 
43550 TORTOSA - TARRAGONA 

Tel: 977 440 511 
Fax: 977 442 198 

~enya 

Andrea Marín Delgado, de 17 anys, va ser la pubilla de 
la penya en les últimes festes patronals. Festes molt 
especials, ja que el 2004 era any de quinquennals a 
Ulldecona. 

Andrea si per a una noia d 'Ulldecona ser pubilla ja és un 
fet especial, imagino que ser-ho en any de quinquennals 
ja és el màxim? 

Doncs, jo trobo que la veritat és que sí. Ja que els carrers 
estan tallats i més visitats per turistes, això significa que 
quan passem les pubilles tothom ens mira, demostrant-nos 
així que encara som les protagonistes d'aquestes festes tant 
especials. 

Tot i que, suposo, el conjunt de les festes és un gran 
record, quin és l'acte que més il·lusió et va fer? 

Per a mi l'acte més especial va ser el pregó, penso que al 
ser la primera nit que surts vestida és aquella en la qual estàs 
més emocionada i la vius al màxim. 

Com va ser que vas representar a la penya Blanc i Blava? 

Doncs gràcies a un conegut que n'era soci i em va pregur:itar 
si m'agradaria ser la pubilla i . .. No vaig haver de pensar
m'ho! 

Parlem una mica de la teva vida, per tal que els nostres 
socis et coneguin una mica millor, què estàs fent actual
ment? 

Actualment estic estudiant segon de Batxillerat en la modali
tat de Ciències Socials. l els caps de setmana treballo ajudant 
al negoci familiar (bar la Lluna) que està aquí a Ulldecona. 

l per al futur, què t'agradaria? 

Doncs, per al futur si tot va bé m'agradaria estudiar la diplo
matura d 'Educació Social. l més tard poder vitjar al tercer 
món i fer de voluntaria durant un temps. 

Quines són les activitats que acostumes a practicar en 
el teu temps lliure? 

Com estudio i treballo en caps de setmana (com ja he dit) 
no tinc molt de temps lliure ... Però aquells espais que trobo 
m'agrada passar-los anant a sopar amb els amics, al cine, de 
compres ... Penso que el que sol fer tota la joventut d 'avui dia. 

GARROFES l AMETLLES 

VIOLETA 
cl Barcelona, 1 O 

L'AMPOLLA 
Tel. 977 460 051 

Pubilla 

Els colors Blanc i Blau et diuen alguna cosa especial? 

Sí, són els colors de l'equip de la penya a la qual he repre
sentat aquestes festes quinquennals. 

Fem un test molt ràpid i breu, que ens digui més coses 
sobre tu: 

Un número: 7 

Un color: verd 

Un arbre: el faig 

Un animal: la vaca 

Un objecte: un anell 

Un sentiment: l'amor 

Un llibre: Camps de Maduixes 

Una cançó: Without with out you , d 'U2 

Un jugador de futbol: cap en especial 

Una cosa, que si estigues a la teva mà, 
esborraries del món: la pobresa 

l una que hi posaries: la pau mundial 

Per acabar, què els diries als socis de la penya? 

Que ha estat molt bé representar aquesta penya i que si 
pogués tornar a ser ho tornaria a ser sens dubte!!! 

Moltes gràcies per dedicar-nos aquest temps i, sobretot per 
haver representat a la nostra penya en les últimes festes. 

Francesc Serra 
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molí d'oli 

"Molí d'oli Forès" es una almazara con tres generaciones de 
experiencia en la fabricación del aceite de oliva virgen. Es la 
mayor almazara privada de Cataluña con una producción de 

1500 toneladas de aceite de oliva al año. 
Dedicada casi exclusivamente a la venta a granel del aceite de 

oliva virgen, ahora presenta dos productos para su distribución 
y venta al detalle: "Forès" aceite de oliva virgen con una acidez 

maxima de 1,5º y "Molí del Llarg" un aceite de oliva virgen 

extra característico del sur de Cataluña con un sabor dulce 
frutado de oliva madura que lo hacen único en el mundo. 

Agrícola Industrial Forés, S.L. 
C/Barcelona, 219 
43500 Tortosa 
agricolafores@terra.es 
Telefax: (+34) 977 44 07 06 
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MOLÍt1e1 
LLARG 

De les Terres de /'Ebre 
L·ou EXTRA VERGE 'MOLI DEL 
L LARG•, ts FR UIT DE LA 
MOLTU RACIÓ l POSTERIOR 
COPATGE DE LES MIUORS O lllltS 
SELECCIONADES DE LES VAR IETATS 
ARIEQUI l MORRUT DE LES TERRES 
DE l"EIRE. ELS PRINCIPALS ATRl lUTS 
ORGANOL! PTICS D'AQU EST Oli 
E>CTRA VERGE SON. LA SEVA DOLÇOR 
l El SEU SAIOR FRUITAT D'OLIVA 
MADURA. 
l 'Oli EXTRA VERGE 'MOLI DEL 
LLARG•. HA ESTAT ELAIORAT PER 
l 'Al.1'\ASSERA DE LA FAMILIA FORES 
A lORTOSA. l ts FRUIT DE Q UATRE 
GENERACIONS D E LA FAMILIA 
DEDICADES A l'ELAIORACló D'Oli 
D'Ol.IVA ALESTERltES DE LURE. 

llAl-OIAHll,AakOIA 
INDlllTllAI !Olii. SI 
CMllll Ml(llONA.lll 
•!50010l101A 
l.l.L llAflM:AT 

FORÈS 
Oli D'OLIVA DE CATEGORIA 
S UPE R IOR OITINGUT 
DIRECTAMENT D'OLIVES l NOMtS 
MITJANÇANT PROCEDIMENTS 
MECÀNICS 

Activitats de la Penya 

El 2004 va ser un any de menys actes públics de la penya, 
però en canvi de molta activitat. Encara que això pugui 
parèixer una contradicció té fàcil explicació. Al mes de febrer 
vam donar suport al "Manifest de l'Olímpic", impulsat per les 
penyes de Tarragona, Matadepera i Torredembarra i que van 
acompanyar cinc penyes més. Allò va ser una gran revolució. 
Va ser el detonant de tot allò que va venir deprés i que no 
va ser poc. 
Al mes de març vam fer la presentació de la sisena edició de 
"Lo Perico d'Ulldecona". La portada reproduïa alguns dels 
punts del "Manifest de l'Olímpic''. La presentació d'aquest 
número va causar una gran expectació. Jordi Alberich, 
Tomas Guasch l, !'aleshores, conseller Sr. Ciprés hi van ser 
presents. La nit va ser de les que es recorden durant molt de 
temps, el Sr. Ciprés, tot un senyor, va tenir que aguantar un 
allau de critiques i de peticions de dimissió del Consell. En 
cap moment el Sr. Ciprés va demostrar sentir-se atacat, el 
que si va donar la sensació és que se sentia incòmode i que 

li faltaven arguments per a defensar la gestió del Consell, fins 
al punt que en un moment de la nit va dir que segurament el 
millor que podien fer a f inal de temporada era deixar pas a 
gent nova. L'opinió de la gent de la penya és que al Sr. Ciprés 
el van enviar a Ulldecona perquè els vertaders culpables de 
la mala gestió econòmica, esportiva i social no es van atrevir 
a venir i donar la cara. 
Al mes de Juny no vam col·laborar, com fem tots els anys, en 
les Jornades de Cultura que organitza l'Ajuntament perquè 
la veritat és que quan ho havíem de preparar, abril-maig, no 
teníem massa ganes de res. La desmoralització i la preo
cupació eren tan grans, que vam preferir passar del tema i 
deixar-ho per una altra ocasió. També pensàvem que no feia 
falta muntar cap debat ni res que se li semblés perquè no 
serviria per a res; el President i el seu consell estaven més 
preocupats per la seva supervivència, que per la de l'equip 
o el club fins i tot. Al final vam decidir que ja teníem prou 
"espectacles" al club i que no feia cap falta que nosaltres en 
muntéssim més. 
Al setembre; festes quinquennals. Andrea Marín va ser la 
pubil la que va representar a la penya. També vam fer la nos
tra carrossa com tots els anys on els "pericos" més petits 
van ser els encarregats de donar-li vida. l també vàrem acu
dir, encapçalats per la nostra pubilla a l'ofrena floral a la Mare 
de Déu de la Pietat, patrona d'Ulldecona. 
Al desembre vam tancar l'any en la ja tradicional recollida de 
joguines per a nens necessitats. Us convidaria als que no 
heu acudit mai, el dia de reis, al repartiment de les joguines. 
Els que hi anem tots el anys us podem assegurar que serveix 
com una gran experiència personal i que et fa reflexionar 
molt sobre el funcionament de la nostra societat. 
Aquestes coses que us he anat explicant més els desplaça
ments a l'Olímpic per animar a l'equip així com el seguiment 
de tots els partits des del local social de la penya van ser les 
activitats del 2004. 
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43550 ULLDECONA (Tarragona) 
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http://www.lesmoles.com 
E-mail : lesmoles@lesmoles.com 

Tarragona: 
Plaça de la Font, 16 

(Plaça de l'Ajuntament) 
Tel. 977 25 30 46 

Salou: 
Cl Girona, 9 - 11 
Tel. 977 38 14 65 

Salou: 
Cl Valencia, 14 

Tel. 977 35 30 27 

Peñíscola: 
Avda. José Antonio, 4 

Tel. 964 46 75 18 
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